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In kaj, če bi zgolj gostovali? Drag kot konj!

Po »špecerijo« v 
središče mesta?
Z nakupovalnim vozičkom po starem mestnem jedru? Da, a le šolarji, ki zbirajo 
star papir. Sicer pa so mimo časi, ko je bila trgovina za vsakim vogalom. Kako 
preživeti ob velikih trgovskih centrih, so nam zaupali v nekaterih trgovinicah v 
Celju. Pogovarjali pa smo se tudi z lastnikom šentjurske Resevne, ki napoveduje 
dokapitalizacijo in obljublja, da s tamkajšnjo »špecerijo« še ni konec.

Politika diši 
devicam, bikom in 
levom

Les za toplo življenje 
in dober posel

Naostreni radeški 
papirničarji

Igraj pošteno!
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Politika diši 
devicam, 
bikom in 
levom
Na srečo le med astrološkimi znamenji

V predvolilnem času še posebej premlevamo, kakšni so idealni politiki. Ali 
so to ženske ali moški, mladi ali starejši, bolj ali nekoliko manj izobraženi. 
Skupni imenovalec vsem našim razmišljanjem je najverjetneje pravičnost. 
Na žalost iz statističnih podatkov le-tega ne moremo razbrati. Razberemo 
pa lahko nekatere ostale stvari, ki nam lahko pomagajo pri naši odločitvi. 
Tako smo pod drobnogled vzeli vse kandidate od Rinke do Sotle in jih sta-
tistično obdelali.

Če je v preteklosti veljalo, da v poli-
tiki prevladujejo moški, ženske kvote 
v zadnjem času nekoliko dvigujejo 
število pripadnic nežnejšega spola. 
Med kandidati v delu 5., 6. in 7. volil-
ne enote se razmerje le za malenkost 
preveša v prid moških (54 %).

Najmlajši kandidat ima 20 let, med-
tem ko najstarejši 73. V povprečju so 
kandidati najmlajši v stranki SMS Ze-
leni, kjer je povprečna starost 35 let, 
in pričakovano najstarejši v stranki 
upokojencev DeSUS, kjer se povpreč-
na starost giblje okrog 56 let. Največ 
kandidatov je rojenih v znamenju de-
vice, sledita astrološki znamenji bik 
in lev.

Od kuharja pa vse do 
duhovnika
Najboljšo izobrazbeno strukturo 

imajo v Jankovičevi stranki Pozitivna 
Slovenija, kjer imajo kandidati pov-
prečno 7. stopnjo izobrazbe. Tesno za 
petami ji sledijo kandidati na Drža-
vljanski listi Gregorja Viranta, na tre-
tjem mestu pa sta izenačeni večni tek-
mici SDS in LDS. Z doktoratom se za 
poslanski stolček poteguje 8 kandida-
tov, od tega imajo kar trije doktorat iz 
bioloških znanosti. Največ doktorjev 

znanosti kandidira v stranki Janeza 
Janše. Od 12 magistrov prevladujejo 
magistri menedžmenta in upravnih 
ved, največ pa jih kandidira pri Pozi-
tivni Sloveniji in sicer štirje. Univer-
zitetni diplomirani kandidati prevla-
dujejo s področja prava in ekonomije. 
Nekaj je tudi profesorjev, politologov, 
sociologov. Dobro so zastopani tudi 
inženirji, med katerimi prevladujejo 
strojniki in gradbeniki. Kandidirata 
tudi dva zdravnika, veterinar, arhitekt, 
zlatar, kuhar, številni gimnazijski ma-
turanti in celo duhovnik.

Vse več upokojencev
Prebivalstvo Slovenije se leto za le-

tom vztrajno stara, zato mogoče ni nič 
čudnega, da je med kandidati kar 21 
upokojencev, po štirje v stranki DeSUS 
in Demokratični stranki dela. Mlajšo 
generacijo zastopa 8 študentov, ki so 
enakomerno porazdeljeni med vsemi 
listami. Kar 14 je samostojnih podje-
tnikov in 12 profesorjev.

Dosedanjih poslancev kandidira 7, 
največ iz strank SDS in SNS, kjer po-
novno kandidirata po dva. Med kan-
didati je tudi 7 nezaposlenih in trije 
ravnatelji.

ŠPELA OŽIR

Po zaslugi ženskih kvot je razmerje med moškimi in ženskami skoraj izenačeno. Bo izenačeno tudi v parlamentu?

Pričakovano je najnižja povprečna starost v stranki SMS Zeleni in najstarejša v Desusu.

V povprečju so najbolj izobraženi kandidati v stranki Pozitivna Slovenija, tesno za petami je Lista Gregorja Viranta.

Največ kandidira devic, ki naj bi bile razumne, odgovorne, organizirane in izjemno kritične osebnosti. Tako vsaj pravijo 
poznavalci astrologije.

Predstavitev v Velenju
Lista Virant – Gregor Virant, dr. Janez Šušteršič, Rado Pezdir in kandidat 

za poslanca v 7. in 8. okraju 5. volilne enote Fidel Krupić so prejšnji teden v 
Velenju govorili o gospodarstvu, programu in nujnih ukrepih.

Šušteršič je izpostavil pomen naložb, okoljske regulative, zagona gospodarstva. 
Dejal je, da so potrebne spremembe na trgu dela, pokojninska in zdravstvena 
reforma, poenostavitev in boljša organizacija v javni upravi ter manj birokracije. 
Pezdir je opozoril, da je treba pridobiti kapital iz tujine za naložbe, rešiti je treba 
težavo s cenami zdravil, se zavzeti za umik politike iz podjetij ter ostro nastopiti 
pri pregonu organiziranega kriminala in korupcije. Velenjčan Krupić pa je dejal, 
da potrebujemo blok 6, tretjo razvojno os in poskrbeti moramo, da se podjetja 
iz Šaleške doline ne bodo selila drugam.  ŠK

Legenda:
DeSUS – Demokratična stranka upokojencev Slovenije
DLGV – Državljanska lista Gregorja Viranta
DSD – Demokratična stranka dela
GZS – Gibanje za Slovenijo
LDS – Liberalna demokracija Slovenije
NSi – Nova Slovenija
PS – Državljanska lista Zorana Jankovića Pozitivna Slovenija
SD – Socialni demokrati
SDS – Slovenska demokratska stranka
SLS – Slovenska ljudska stranka
SEM-Si – Stranka enakih možnosti
SMS-Zeleni – Stranska mladih Slovenije in Zeleni
SNS – Slovenska nacionalna stranka
TRS – Gibanje za trajnostni razvoj Slovenije
ZARES – Zares - socialno liberalni
ZS – Zeleni Slovenije
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Iz Celja v Žalec
TRS – Stranka za trajnostni razvoj Slovenije je sredo izkoristila za predstavitev kan-

didatov v 5. volilni enoti.
Program stranke ter kandidate, ki se bodo v imenu Trsa potegovali za naklonjenost voliv-

cev na območju 5. volilne enote, sta predsednik programskega sveta stranke Dušan Plut in 
predsednik Trsa Matjaž Hanžek predstavila dopoldne v Celju, popoldne pa še v Žalcu.

V Šaleški in Zgornje Savinjski 
dolini

Pozitivna Slovenija – Že v petek so v Velenju odprli volilno pisarno, ki bo odprta 
vsak dan do volitev, Šaleški in Zgornje Savinjski dolini pa je predsednik stranke Zoran 
Janković namenil tudi včerajšnji dan,

Najprej se je ustavil v Gorenju, kjer je želel spoznati vizijo razvoja družbe, sledil je obisk volilne 
pisarne, kjer se je srečal z volivci. Po sprehodu po središču mesta pa je sledilo pitje čaja – najprej 
v Velenju v Kavarni Lucifer in v Mercatorju, potem pa še v Mozirju in Šmartnem ob Paki.

Ni šlo brez napak, a …
SD – Predsednik stranke in vlade Borut Pahor je v Velenju predstavil kandidate v 5. 

volilni enoti.
V nagovoru zbranim je izpostavil svoje prepričanje, da je dosedanja vlada uspela z nekaj 

trajnejšimi dosežki in da ljudje počasi začenjajo razumeti, da ti dosežki niso bili samou-
mevni. Ob tem pa je še dodal, da dosedanja vlada sicer ni delala brez napak. V ponedeljek 
je v knjižnici v Velenju sledila še predstavitev kandidatov stranke v 5. volilni enoti.

 

Trsejada v Celju
TRS – Stranka za trajnostni razvoj Slovenije se je v soboto dopoldne predstavljala v 

Stanetovi ulici v Celju.
Meščanom in ostalim mimoidočim so se predstavili kandidati stranke za državnozborske 

volitve 4. decembra v 5. volilni enoti. Na prireditvi, ki so jo poimenovali Trsejada, so predsta-
vljali tudi program pred dobrim mesecem ustanovljene stranke, ki se zavzema za trajnostno 
naravnan razvoj Slovenije. Celotna predstavitev pa je bila namenjena tudi druženju, saj so 
v stranki poskrbeli za glasbo v živo in za najmlajše pripravili tudi otroške delavnice. IS

���volitve 2011���

Han v vlogi spraševalca
SD – Matjaž Han, ki se vnovič poteguje za poslanski mandat, je pripravil poslanski 

večer v Kulturnem centru Laško, na katerem je gostil dr. Mateja Lahovnika.
Han je z gostom govoril o vsesplošni gospodarski krizi, težavah z evrom, reševanju preza-

dolženih držav članic Evropske unije, pa tudi o slovenskem javnem dolgu in primanjkljaju. 
Govorila sta še o težavah družb Radeče papir, Rimske Terme in Pivovarna Laško. Lahovnik 
je dejal, da so v primeru papirnice in Rimskih Term veliko zakuhale banke. V primeru 
Rimskih Term so se umaknile, namesto da bi zagotovile likvidnostni kredit in poiskale 
strateškega partnerja. Ob koncu sta Han in Lahovnik govorila še o predvolilni kampanji in 
novih listah, Lahovnik pa je večer sklenil s podporo kandidature Hana za poslanca. Kot je 
dejal Lahovnik, Han ni nikoli pozabil na svoje korenine in je sposoben za skupno dobro 
preseči strankarske okvire. ŠK

Podpora zamejcev
SDS – Strankinega kandidata dr. Andreja Rahtena sta na predvolilni konvenciji v 

Celju podprla tudi predstavnika zamejskih Slovencev.
Na osrednji predvolilni prireditvi SDS v Celju so zbrane nagovorili Andrej Vizjak ter gosta 

stranke, deželni tajnik stranke Slovenska skupnost, narodne stranke Slovencev v Italiji, Da-
mijan Terpin, in predsednik Enotne liste, stranke koroških Slovencev, Vladimir Smrtnik. Ob 
njih pa še nekdanji celjski župan in strankin poslanec Anton Rojec ter predstavniki vodstva 
mestnega odbora SDS Celje. Osrednji nagovor na volilni konvenciji je seveda imel kandidat 
SDS za poslanca v 3. volilnem okraju 5. volilne enote dr. Andrej Rahten.

Predstavitve po terenu
SD – Po večjih predstavitvah na začetku volilne kampanje zdaj v stranki zadnje dni 

izkoriščajo za obiske kandidatov v posameznih krajih.
Tako je kandidatka za poslanko Socialnih demokratov v 2. volilnem okraju 5. volilne enote 

Metka Hojnik Verdev v petek obiskala Štore, kjer se je predstavila občanom, v nedeljo zjutraj 
pa še Dobrno. Za sobotno dopoldne so v stranki SD pripravili predstavitev svojih kandidatov 
v obeh celjskih volilnih okrajih, Metke Hojnik Verdev in Staneta Rozmana še v središču Celja. 
Med predstavitvijo na zvezdi sta odgovarjala tudi vprašanja in pobude mimoidočih.

Apeliranje

» Zagotavljam vam, da skuša moj kuža zgolj apelirati naj predvolilni programi naših kandidatov ne zaobidejo 
problematike poplav…«

Mož, pes in pajek Avtor: Dalibor Bori Zupančič

Na volišča že 
danes

Kot v Sloveniji določa volilna zakonodaja, bodo tudi 
pred predčasnimi državnozborskimi volitvami za vse ti-
ste, ki v nedeljo, 4. decembra, ne bodo mogli na volišča, 
od danes do vključno četrtka odprta predčasna volišča.

V prostorih upravnih enot bodo predčasna volišča odprta od danes do četrtka med 9. in 17. uro. Posnetek 
je s predčasnega glasovanja na spomladanskem referendumskem trojčku.

Na sedežih okrajnih volilnih 
komisij v prostorih upravnih 
enot se je tako danes, v torek, 
ob 9. uri začelo predčasno 
glasovanje. To bo mogoče še 
jutri, v sredo, in v četrtek, vse 
tri dni med 9. in 17. uro.

Do vključno četrtka, 1. de-
cembra, pa še ostaja čas tistim, 
ki na volilno nedeljo ne bodo 
v kraju stalnega bivališča, 
a bi se vseeno radi udeležili 
splošnega glasovanja na kate-

rem od za tovrstno glasovanje 
določenih volišč po Sloveniji. 
Prav tako pa tudi invalidom, 
ki bi želeli glasovati na voli-
ščih, ki so jim dostopna, in 
tistim, ki bodo zaradi bolezni 
in drugih zakonsko določe-
nih razlogov želeli, da jih na 
domu obišče t.i. leteči volilni 
odbor in bodo glasovali kar 
doma. Vsi ti lahko svojo željo 
napovejo volilnim komisijam 
v svojih volilnih okrajih.

Opolnoči v noči s petka, 
2. decembra, na soboto, 3. 
decembra, se zaključuje tudi 
volilna kampanja. Dotlej bodo 
skušali v političnih strankah 
še z zadnjimi javnimi nastopi, 
predstavitvami in prepričeva-
nji pridobiti naklonjenost vo-
livcev za svoje programe ozi-
roma kandidate. Na dan pred 
volitvami in sam volilni dan 
pa je zaukazan volilni molk, 
to je čas, ko imajo volivci še 
zadnjo priložnost, da v miru 
razmislijo in se odločijo.

IVANA STAMEJČIČ
Foto: GrupA (arhiv NT)

Na kratko
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Naostreni radeški papirničarji

Predstavniki sindikata Pergam so svoje aktivnosti v reševanju družbe Radeče papir predstavili na novinarski konferenci.

Uprava zaposlenim dolguje po 500 evrov regresa in zadnjo 
plačo, ki je pri večini zaposlenih zelo blizu minimalne plače. 
Za plače mesečno porabijo slabega pol milijona evrov.

Z vsaj začasno rešitvijo družbe Radeče papir, ki ji je v 
četrtek v poznih urah NKBM odobrila 5,4 milijona evrov 
kredita, so zadovoljni tudi v Konfederaciji sindikatov Slo-
venije Pergam, ki se je aktivno vključil v rešitev nastale 
problematike.

»Glede na to, kako poznamo 
člane, njihovo prizadevnost 
in pogled v prihodnost, smo 
prepričani, da so sposobni z 
lastnikom stopiti na pot, ki bo 
takšna, kot jo pričakujejo in si 
želijo,« je povedal predsednik 
Pergama Janez Posedi, ki je 
omenil tudi pomoč iz kabi-
neta predsednika vlade in 
ministrstva za fi nance. »Pri-
čakujemo, da bo z naše stra-
ni dovolj, da bo znal lastnik 
oceniti prispevek sindikata. 
V prvi vrsti gre za prispevek 
zaposlenih, ki so mirno in 
dostojanstveno prenašali to 
nejasno situacijo. Želim si, 
da se to ne bi več ponavljalo, 
ker je to za ljudi naporno in 
skrajno problematično.«

Jasno je, da je odločitev 
banke velikansko olajšanje, 
je poudaril predsednik pod-
jetniškega sindikata Stane 
Klanšek: »Zaposleni smo 
dolžni z vso aktivnostjo pri-
stopiti k zagonu strojev in 
dati od sebe več kot 100-od-
stotkov. Obenem želimo, da 
uprava izpolni naša pričako-
vanja glede plač in zaostalega 
regresa. Težko je miriti član-
stvo, če 18. v mesecu ni plače 
– sindikatu je takrat najtežje, 
saj mora kot strelovod stopiti 
med lastnika in delavce. Tem 
je težko razložiti, zakaj plač 
ni bilo. Zato upamo, da se 
bo zadeva razrešila, da bodo 
v fi rmi zadovoljni delavci, 
motivirani za zagon strojev. 

Ljudi bomo seveda najbolj 
motivirali z izplačilom zao-
stalih obveznosti.«

Predolgo 
odločanje banke
Če so na novinarski konfe-

renci v družbi Radeče papir 
govorili bolj o pričakovanjih, 
je bivši predsednik sindikata 
Dušan Rebolj le omenil, da je 
odločanje banke trajalo pre-
dolgo, zaradi česar je druž-
ba utrpela precejšnjo škodo. 
»Izpad dohodka je približno 
tak, kot je kredit. Seveda pri-
čakujemo, da bo proizvodnja 
stekla, vendar bo ta izpad do-
hodka zagotovo imel kakšne 
posledice. Čudim se počasne-
mu reševanju, sploh ker ima 
podjetje trg, znamko in na-
ročila – torej vse potrebno za 
uspešno poslovanje. Očitno 
počasna reakcija bank posta-
ja stalnica v Sloveniji.« Rebolj 
je poudaril, da zaposleni niso 
odgovorni za stanje v podje-
tju, zato je treba nemudoma 
izplačati plače, saj so ljudje 
»naoštreni in nejevoljni«.

Izpostavil je tudi vpraša-
nje, kako naprej oziroma 
kako družbo oddaljiti od čr-
nega scenarija. »Možnost je 
ali dokapitalizacija ali vstop 
strateškega partnerja. Uprava 
mora s sindikatom iskati naj-
boljše rešitve, da se podjetje 
dolgoročno sanira.«

URŠKA SELIŠNIK
Foto: SHERPA

Brez trga je vse ničvredno

»Denar bomo takoj, ko bo naka-
zan, namenili tudi za plače delav-
cev,« je napovedal direktor družbe 
Radeče papir Janez Pelhan.

Družba Radeče papir je 
vsaj začasno rešena. Mno-
gim se je v četrtek dobe-
sedno odvalil velikanski 
kamen. Vendarle vest, da 
jim je NKBM odobrila kre-
dit - čeprav je pomenila ve-
likansko olajšanje – še ne 
pomeni denarja in rešitev 
vseh težav.

Kljub odobritvi posojila si 
namreč v Radečah še niso 
povsem oddahnili. Denar 
naj bi, vsaj tako upa direktor 
družbe Radeče papir, Janez 
Pelhan, prejeli v tem tednu. 
Še vedno je namreč proble-
matičen terminski okvir, 
kdaj bodo imeli denar na ra-
čunu. »Računamo, da bomo 
denar dobili do konca tedna. 
Kot smo že velikokrat pove-
dali, je časovna komponenta 

milijona evrov pravzaprav za 
njihov položaj ni veliko denar-
ja. »Če bi ga dobili pred tremi 
meseci, bi se dalo sorazmerno 
enostavno splavati in bi bili 
bolj odvisni do trga. Danes 
s tem denarjem premagamo 
le najbolj ozek likvidnosti 
krč, vse naprej pa ostaja še 
odprto,« je omenil Pelhan in 
dodal, da če bi zagnali stroj in 
kredita ne bi bilo, bi dnevno 
izgubljali po 300 do 400 tisoč 
evrov. »Tako bi še naprej tonili. 
Če pa nam stroj stoji, tonemo 
še globlje.«

US, foto: SHERPA

izjemnega pomena.« Po na-
povedi direktorja naj bi stroj 
5 zagnali včeraj, sicer pa so za 
vsak dan izdelovali poseben 
scenarij. »Imamo trg, imamo 
ljudi, ki znajo delati, in ima-
mo naročila, ki jih moramo 
izpolniti. Če jih ne realizira-
mo in izgubimo trg, nam ne 
pomagajo niti kredit niti lju-
dje niti moderen stroj … Če 
izgubimo trg, je vse skupaj 
malo vredno. Sedaj smo na 
meji, če bomo ta trg še spo-
sobni obdržati.«

Kot je omenil Pelhan, la-
stnik družbe Radeče papir 
Peter Tevž že dlje časa išče 
strateškega partnerja oziroma 
strateške povezave. »Vemo, da 
traja dlje časa, kot ga imamo 
trenutno na razpolago.« V 
družbi se zavedajo, da 5,4 

Pelhan je še zagotovil, da ne razmišljajo niti o odpu-
ščanju delavcev niti o zaustavitvi stroja 4, hkrati pa v 
petek dodal, da ne ve, s kakšnimi pogoji je svojo odločitev 
pogojevala banka.

Citycenter Celje uspešno 
kljubuje okoliščinam, ki se 
jim reče gospodarska kriza. 
Po prvih desetih mesecih že 
beleži pozitivno rast tako v 
prometu kot številu kupcev, 
ob tem pa vodstvo opaža, da 
pada kupna moč.

V Citycentru so v desetih 
mesecih pri prometu zabe-
ležili 2-, pri številu kupcev 
pa 6-odstotno rast v primer-
javi z lanskim obdobjem. V 
številkah to pomeni, da so 
doslej ustvarili 80 milijonov 
evrov, do konca leta, ko jih 
čakata še dva močna mese-
ca, pa bodo prvič presegli 
magično številko 100 mili-
jonov evrov prihodkov. Ob 
tem pričakujejo, da se bo v 
celjskem nakupovalnem sre-
dišču letos ustavilo več kot 
5 milijonov obiskovalcev. 
»Številke kažejo, da kupna 
moč pada, vendar skušamo 
z različnimi spremembami 
nenehno izboljševati re-
zultate,« je omenil Boštjan 
Brantuša, vseslovenski 
center menedžer SES na-
kupovalnih središč, ki je 

Celjski Citycenter še raste

celjski center vodil doslej, 
sedaj pa se seli v Citypark 
Ljubljana.

Kot je poudarila Darja 
Lesjak, ki je prevzela vode-
nje celjskega Citycentra, se 

bodo pozitivni trendi nada-
ljevali, saj v božično-novo-
letnem času pripravljajo več 

kot 40 prireditev, ki bodo za-
gotovo še obogatile praznič-
no dogajanje. Za prihodnje 
leto so že napovedali novo 
akcijo, izbor naj prodajalca, 
ki ga bodo izbrali kupci. Se-
veda bo začetek letošnjega 
prazničnega dogajanja obe-
ležil prihod sv. Miklavža, 
posebej pa so izpostavili 
humanitarno akcijo Obda-
rujmo rejence. Do sredine 
decembra bo v prvem nad-
stropju postavljena posebna 
stena z razstavljenimi risbi-
cami rejniških otrok. »Ob 
pomoči vseh osmih centrov 
za socialno delo celjske re-
gije so mladi narisali svoje 
novoletne želje, ki jim jih 
bomo izpolnili tudi s po-
močjo naših obiskovalcev,« 
je o humanitarni akciji po-
vedala Klavdija Miklavžin. 
Dodala je, da so k risanju 
novoletnih želja povablje-
ni rejniški otroci v starosti 
od 5. do 10. leta, vse ostale, 
ki ne sodijo v to starostno 
skupino, pa bodo obdarili 
iz sredstev sklada Citycen-
trovo srce. Letos bodo tako 
privabili nasmeh na obraze 
169 rejniških otrok.

US
Foto: SHERPA

Boštjan Brantuša je napovedal, da se bo rad vračal v celjski Citycenter, ki ga prevzema Darja Lesjak.

V stečaju 
Ekološka 
peč

Okrožno sodišče v Celju 
je v petek začelo stečajni 
postopek še nad eno hče-
rinsko družbo šentjurske-
ga Alposa, in sicer Alpos 
Ekološka peč. Sodišče je 
za stečajno upraviteljico 
imenovalo Marijo Magda-
leno Šantl, upniki pa imajo 
do konca februarja čas za 
prijavo svojih terjatev ter 
ločitvenih in izločitvenih 
pravic.

US
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Podjetja Biomasa iz Luč vsaj Zgornjesa-
vinjčanom ni treba posebej predstavljati, 
saj so pred leti začeli orati ledino na podro-
čju predelave in uporabe lesnih ostankov, 
sedaj pa so z delom vpeti v marsikateri 
večji kraj. Svojo dejavnost podjetnik Rok 
Suhodolnik sedaj vse bolj širi po Sloveniji 
in tako na hitro omeni, da se ozira tudi po 
trgih bivše Jugoslavije.

Zgodba o podjetju Biomasa se je pričela pred 
skoraj petnajstimi leti v Logarski dolini, ko je 
bil vgrajen prvi kotel na lesne sekance podjetja 
Fröling v Sloveniji. »Bil sem še študent, ko smo 
doma v Logarski dolini, na Conkovi domačiji, v 
novi hiši za goste, iskali možnost ogrevanja na 
lesne sekance. Ko smo navdušili očeta, smo iz 
množice ponudnikov izbrali Fröling, z bratom 
sva izdelala prvi sekalnik in tako se je začelo. 
Mnogi so si potem ogledovali to ogrevanje, pov-
praševali …,« se je Rok spomnil začetkov. Nato 
je njegovo podjetje postalo generalni uvoznik 
za proizvode avstrijskega podjetja za področje 
Slovenije in JV Evrope. »Te kotle in peči pač 
vsakemu z lahkoto prodam, ker vem, kakšna 
je kakovost. Zavedam se, da tovrstno ogrevanje 
tudi danes ni poceni, ampak sedaj vemo, kaj 
kupujemo.«

Lastno znanje
Vendar se Suhodolnikova pot ni ustavila pri 

prodaji tujih proizvodov: v zelo kratkem času 
se je podjetje razvilo v vodilno podjetje na po-

Les za toplo 
življenje
Podjetje Biomasa iz Luč orje ledino pri uporabi lesne bio-
mase

na svoji koži naučili, kako zgraditi daljinski 
sistem. Mozirju so sledile Luče in Solčava, 
potem smo gradili sisteme v Ribnici, Metliki 
in Postojni. Trenutno zaključujemo gradnjo 
daljinskega sistema ogrevanja za celo Ro-
glo. Sami smo se učili do te mere, da znamo 
sedaj sistem projektirati in zgraditi tako, da 
je ugoden za uporabnike in investitorje. V 
bistvu znamo izračunati tudi ceno, do katere 
se naložba izplača. Tako se tudi zgodi, da nas 
kak investitor čudno pogleda, ker se pač ne 
odločimo za gradnjo daljinskega sistema.«

Takšna in drugačna »država«
Pred časom so odkupili del kompleksa 

v nekdanjem nazarskem Glinu, kjer imajo 
sedaj urejeno skladišče, sami pa izdelu-
jejo tudi sekance. »Sami zaradi pomanj-
kanja lesa nimamo težav. O pomanjkanju 
govorijo predelovalci oziroma tisti, ki so 
izdelovali iverne plošče, kjer za surovino 
prav tako uporabljajo lesne ostanke. Doga-
jalo se je, da je bilo tudi za naše podjetje 

enostavneje kupiti surovino, kot pa mleti 
zelene ostanke v gozdu. Vendar je sedaj 
cena realna, saj mora tudi tisti, ki veje 
zlaga, dobiti svoj del. Rešitev je seveda v 
tem, da bi država morala bolj spodbujati 
čiščenje, predvsem pa sečnjo v gozdovih. 
Preveč lesa je neposekanega.«

Kar nekaj gorkih besed je Suhodolnik 
namenil vsem, ki so uničili nekdanji Glinov 
lesno-predelovalni kompleks. »To je sko-
raj smrtni greh in globalno gledano velika 
katastrofa za Zgornjo Savinjsko dolino, ki 
se bo odražala še leta. Sedaj v tujino letno 
prodamo po sto tisoč kubikov lesa. Tujci 
so navili odkupne cene. Sami smo naredili 
kar nekaj analiz in ugotovili, da se nam 
v Glinovem kompleksu ne izplača žagati 
lesa, saj ne bi pokrivali niti stroškov.«

Tudi drugače je podjetnik navedel kar 
nekaj primerov, kako izgleda podjetništvo 
v praksi: »Če ne bo nekih resnih potez, bo 
propadlo še tistih nekaj podjetij, ki sedaj 
funkcionirajo. Za najem kredita, na primer, 
kljub našim bonitetam potrebuješ dva me-
seca, napisati moraš na stotine dopisov, da 
se prebiješ čez proceduro, pa še desetkratno 
zavarovanje … O inšpekciji niti ne govorim. 
Ekstremno se trudimo, sploh kar se tiče var-
stva pri delu, ampak dejstvo je, da če hoče 
inšpektor nekaj najti, pač najde kakšno ba-
nalnost. Potem pa spet različni postopki in 
jemanje časa.«

Dejavnosti, ki bogatijo
Sicer je Suhodolnik tudi dokaz, da kova-

čeva kobila ni vedno bosa. Na domači precej 
posodobljeni kmetiji, kjer redijo 50 telic in 
sto ovac, je biomasa že zdavnaj našla mesto. 
Sedaj postavljajo sončno elektrarno, priho-
dnje leto naj bi zrasla manjša bioplinarna, 
razmišljajo o soproizvodnji toplote in ele-
ktrike iz lesa. »Rad bi, da bi naredili ener-
getsko neodvisno kmetijo.« Sicer je posebna 
zgodba o pridobivanju državnega denarja 
za obnovo gospodarskega poslopja: »Kar 
nekaj očitkov slišim na račun javljanja na 
razpise, vendar trdim, da imamo vsi enako 
izhodišče. Je pa res, da si moraš vzeti čas in 
biti pripravljen zapraviti nekaj denarja.«

Kar nekaj volje je Suhodolnik dokazal kot 
predsednik Smučarsko-tekaškega društva 
Luče, kjer se od začetka leta ponašajo z no-
vim smučiščem, ki je v Luče privabilo veliko 
ljubiteljev zimskih radosti. »Sam sem bil v 
osnovi proti, končno bi lahko za tisti denar, 
ki smo ga vložili, otroci smučali na Golteh. 
Vendar so bili ostali za, pa smo začeli. O 
birokraciji in tudi ovinkih ne bi govoril, ven-
dar smo ob pomoči občine uspeli. Ideja o 
smučanju v Lučah je pač dovolj živa.«

Pogovor s Suhodolnikom se ni zaključil s 
peleti ali z ogrevanjem. Podjetnik se je na-
mreč veselil pevskega tekmovanja, na kate-
rem se je s skupaj z drugimi pevci v Oktetu 
Žetev zagotovo znova imenitno predstavil 
ljubiteljem lepe slovenske pesmi.

URŠKA SELIŠNIK
Foto: GrupA (arhiv NT)

Rok Suhodolnik o spodbudni zgodbi, ki se je začela 
že v študentskih letih

Rok Suhodolnik je spregovoril tudi o 
»spodbudnih« postopkih države: »Kolega 
v Nemčiji je na kmetijskem zemljišču v 
desetih mesecih postavil halo. Sam sem 
pred njim začel postopek spremembe na-
membnosti, pa je tisto zemljišče še danes 
opredeljeno kot kmetijsko. Sedaj še od-
škodnine … Vsi delajo parcelizacijo, kar 
spet traja. Tako so praktično zavrli vse 
investicije. Podobno je s koncesijami za 
male hidroelektrarne, ki jih preprosto ni, 
saj jih zavirajo takšni in drugačni lobiji. 
Potem gradbeniki nimajo dela.«

dročju lesne biomase v Sloveniji. V bistvu se-
daj delujejo na štirih področjih. Poleg prodaje, 
montaže, vzdrževanja in servisa že omenjenih 
kotlov kot drugo dejavnost omenja proizvodnjo 
lesnih sekancev. »Tretja veja je prodaja energi-
je do končnega uporabnika. Četrta, trenutno 
najbolj ključna dejavnost, je gradnja daljinskih 
sistemov na lesno biomaso. Gre za celo verigo, 
od idejne zasnove in projektiranja do izved-
be, priskrbimo pa tudi pogodbe s kupci,« je 
našteval Suhodolnik. Podjetje Biomasa danes 
zaposluje približno 20 ljudi. »Pravzaprav sem 
o lesni biomasi razmišljal kot o dopolnilni de-
javnosti na kmetiji. Danes je seveda drugače,« 
je pojasnil Suhodolnik, ki z družino živi na 
kmetiji v neposredni bližini Luč.

V podjetju Biomasa so danes v Sloveniji 
postavili več kot 1500 kotlov na lesno bio-
maso za ogrevanje posameznih hiš, pa tudi 
industrijskih kotlov za večje sisteme. »Za-
čeli smo leta 2005 v Mozirju. Seveda smo 
prej postavili kar nekaj kotlov in se v bistvu 

Lesna biomasa je poleg polen ves od-
padni lesni material (žagovina, oblovina, 
odpadki pri sečnji, obrezovanju dreves), 
ki ga lahko zmeljemo v sekance ali sti-
snemo v pelete. Lesna biomasa se upo-
rablja za pridobivanje energije v obliki 
toplote, hlajenja in elektrike.

Premogovnik z 
novim certifikatom

Premogovnik Velenje je kot prvi premogovnik ter ena 
prvih energetskih družb na svetu prestal certifikacijsko 
presojo po standardu ISO 50001 za pridobitev certifikata 
sistema upravljanja z energijo.

Premogovnik je v svojo strategijo zapisal trajnostni vidik 
delovanja in ga tudi uresničuje. Prav zaradi tega se proi-
zvodnja odvija v skladu z načeli trajnostnega razvoja, pri 
čemer že sedaj delujejo v skladu s tremi cerfitikati, in sicer 
po sistemu kakovosti, varovanja okolja ter sistemu varnosti 
in zdravja pri delu. V želji, da bi še učinkoviteje upravljali 
z energijo, so letos začeli vpeljevati sistem upravljanja z 
energijo po mednarodnem standardu ISO 50001, drugi del 
presoje pa so uspešno prestali pred par dnevi. Certifikat jim 
bodo podelili 3. decembra, na praznik zavetnice rudarjev 
sv. Barbare.

US

Pivovarji na boljši 
poti

Skupina Pivovarna Laško je v prvih devetih mesecih 
letošnjega leta poslovala bolje kot lani. Letos so s prodajo 
ustvarili nekaj več kot 253 milijonov evrov, kar pomeni 
6-odstotno rast v primerjavi z lani.

Skupno so prodali več kot 3,5 milijona hektolitrov vseh vrst 
pijač ter tako iz poslovanja ustvarili slabih 24 milijonov evrov 
dobička. V tem obdobju so v skupini ustvarili 43,3 milijona 
evrov normaliziranega EBITDA in tako za 3,6 odstotka pre-
segli vrednost iz primerljivega obdobja preteklega leta.

 Seveda so v času poglabljajoče finančno-gospodarske kri-
ze zadovoljni z rezultati, vendar pa Pivovarno Laško še vedno 
obremenjujejo visoki dolgovi, zato sta odprodaja premoženja 
in reprogram dolgov nujna.

Nadzorniki so se na zadnji seji seznanili tudi z aktivnostmi 
odprodaje premoženja, predvsem s prodajo večinskega de-
leža v družbi Mercator. Uspešna prodaja poslovnega deleža 
v lasti družb Skupine Laško je ključna za finančno sanacijo. 
Kot so napovedali, bodo lastniki skupine na skupščini, ki bo 
januarja prihodnje leto, ponovno odločali o dokapitalizaciji 
družbe in oblikovanju pogodbenega koncerna Skupine Pi-
vovarna Laško.

US

Prisilna za Rimske 
terme

Z odobritvijo kredita se je vsaj delno razpletla nego-
tovost, zaradi katere so trepetali zaposleni v Radečah. 
Podobno usodo delijo tudi v družbi Rimske terme, za 
katero je v petek celjsko okrožno sodišče tudi uradno 
začelo postopek prisilne poravnave.

Prisilno poravnavo je predlagalo vodstvo term, ki je priložilo 
načrt finančnega prestrukturiranja. V njem predlaga, da bi 
polovico od skoraj tri milijone evrov terjatev navadnih upnikov 
poplačali v naslednjih štirih letih. Zaenkrat še ne predvidevajo 
možnosti konverzije terjatev v lastniški delež. Družba kot 
enega izmed ukrepov finančnega prestrukturiranja predvideva 
dokapitalizacijo z novimi denarnimi vložki v višini do štirih 
milijonov evrov, pri čemer bi bil spodnji prag uspešnosti 2,5 
milijona evrov. Pred tem bi za pokrivanje izgub znižali osnovni 
kapital, tako da bi osnovni kapital po dokapitalizaciji znašal 
toliko kot dokapitalizacijski znesek. Uprava namreč meni, da 
vnovičen sklic skupščine ne bi bil smiseln, saj lastniki že prej 
niso bili pripravljeni zagotoviti svežega denarja.

Za prisilnega upravitelja je sodišče imenovalo Borisa Dola-
miča, upniki pa imajo dober mesec oziroma do 27. decembra 
čas za prijavo terjatev.

US
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SLOVENSKE KONJICE - V 
četrtek je bil sestanek med 
predstavniki Javnega ko-
munalnega podjetja Slo-
venske Konjice in družbe 
Saubermacher. Po pode-
litvi 15-letne koncesije za 
ravnanje z odpadki, ki jo je 
prejela družba 8. novembra 
od občin Vitanje in Zreče, 
je treba rešiti več odprtih 
vprašanj.

Konjiška komunala je ime-
la do podelitve koncesije Sa-
ubermacherju na skrbi rav-
nanje z odpadki v občinah 
Slovenske Konjice, Vitanje 
in Zreče, na območju s 25 
tisoč prebivalci. Po novem 
je zadolžena le še za občino 
Slovenske Konjice, kjer živi 
petnajst tisoč prebivalcev, 
kar pomeni na področju 
ravnanja z odpadki drugač-

Veliko odprtih 
vprašanj
O prekladalni ploščadi, odpuščanju, znižani ceni na Pra-
gerskem ter še čem

Direktorica JKP Slovenske Konji-
ce mag. Špela Hlačar pričakuje, 
da bodo na regijskem odlagališču 
odpadkov na Pragerskem ceno 
znižali.

ne razmere. Na četrtkovem 
sestanku so predstavniki 

družbe Saubermacher spre-
govorili o svojih pričakova-
njih ter načrtih za delo, obe 
strani pa dogovor pričakuje-
ta najpozneje v prihodnjem 
tednu.

Treba se bo seveda dogo-
voriti o uporabi prekladalne 
postaje v občini Slovenske 
Konjice, kjer mešane komu-
nalne odpadke iz 12 do 14 
kubičnih smetarskih vozil 
presipavajo v večje, v 35-
kubične abrol zabojnike, ki 
jih nato odpeljejo v zbirni 
center na Pragersko. »Da bi 
prekladalno ploščad kori-
stila istočasno dva različna 
uporabnika, je nemogoče. 
Na sestanku smo ugotovi-
li, da si glede na to, da se 
pobirajo različne frakcije, 
dneve v tednu porazdelimo 
ter je tako lahko ta naložba 

v korist občanov vseh treh 
občin,« je po četrtkovem se-
stanku povedala direktorica 
JKP Slovenske Konjice mag. 
Špela Hlačar.

Izguba posla 
prinaša posledice
Spremenjene razmere 

bodo vplivale na urnik od-
voza odpadkov. Novemu ur-
niku, ki ga pošiljajo iz JKP 
vsako leto decembra, bo 
priložena zloženka, kjer bo 
podrobno določeno, koliko-
krat in katere odpadke bodo 
pobirali v občini Slovenske 
Konjice, z navedenimi nase-
lji in ulicami. »Kolikor je bilo 
mogoče, smo, da ne bi bilo 
zmede, na nekaterih obmo-
čjih pustili stanje nespreme-

njeno,« omenja direktorica. 
Kmalu se bo tudi iztekla 
začasna polletna pogodba 
za konjiško odlaganje smeti 
na regijskem odlagališču na 
Pragerskem. Konjiške smeti 
morajo namreč, odkar jih 
na domačem odlagališču na 
Prežigalu ne smejo več od-
lagati, voziti na Pragersko. 
»V petmesečnem obdobju, 

ki se izteka, so tam svoje 
kalkulacije lahko preverili, 
zato pričakujemo, da bodo 
lahko ponudili nekoliko niž-
jo ceno od obstoječe. Pogo-
voriti se moramo še o drugih 
podrobnostih sodelovanja,« 
odgovarja direktorica Jav-
nega komunalnega podjetja 
Slovenske Konjice.

BRANE JERANKO

Bistveno zmanjšanje območja, kjer ima na skrbi rav-
nanje z odpadki konjiška komunala, pomeni seveda še 
druge spremembe, ne nazadnje na področju zaposlo-
vanja. V javnem podjetju z 49 zaposlenimi naj bi tako 
število zaposlenih znižali za tri delavce, za ostale naj 
bi poskrbeli z manjšo reorganizacijo, en zaposleni pa 
namerava prihodnje leto v pokoj. Prav tako naj bi se 
poslovili od podizvajalca, ki opravlja delo s smetarskim 
vozilom.

V soboto dopoldne se je v našem ure-
dništvu oglasil bralec iz Spodnje Savinjske 
doline. Njegova jeza je bila precej očitna, 
pritožba pa je bila usmerjena zoper celjsko 
trgovino Lidl.

»Pripeljal sem se v Celje, da bi kupil deset 
salam, ki so bile navedene v reklamnem le-
taku. Salame so ponujali po izjemno ugodni 
ceni. V naši družini je več članov, česar pa 
ne bi pojedli, bi ponudili mačkam. Veste, 
salame po takšni ceni so skoraj najcenejša 
hrana tudi za mačke,« je hitel pripovedovati 
bralec. No, želje po nakupu so ustavili kar v 
nakupovalnem središču, kjer so mu najprej 
na blagajni, nato pa še poslovodja pojasnili, 
da tako velikih količin salam kar tako pač 
ne prodajo. Bralčeva jeza je bila precejšnja, 
sploh ker je razmišljal o drugih možnostih: 
»Lahko bi se na primer trikrat vrnil v trgo-
vino ali pa pripeljal več članov, pa bi kupili 
tiste salame. Seveda nisem vedel, da je nakup 
omejen, in na koncu sem pustil vse skupaj 
na blagajni.«

Ker se nam je zdela pritožba zanimiva, 
smo odgovor poiskali v Lidlu. »Gospodarska 
družba Lidl se v okviru sistema poslovalnic 

povsod po Evropi ukvarja izključno z ma-
loprodajo, pri čemer zaradi najugodnejših 
cen in preprečevanja nadaljnje preprodaje 
izvaja prodajo količin, običajnih za gospo-
dinjske potrebe. Omejevanje prodajnih ko-
ličin je namenjeno predvsem zagotavljanju 
trajne razpoložljivosti izdelkov na naših 
prodajnih policah. O tem, da je prodaja 
predvidena zgolj v količinah, običajnih za 
gospodinjstva, kupce obveščamo že v sa-
mih reklamnih letakih. Glede na to, da je 
slednje ponavadi izredno težko določiti in 
je omejitev količin odvisna od vrste blaga, 
kupce pozivamo, da nakup večjih količin 
posameznega izdelka predhodno najavijo. 
V tem primeru jim bomo z veseljem zagoto-
vili količine, ki jih potrebujejo,« so navedli 
v odgovoru.

Torej se nauk te zgodbe glasi, da bo tudi v 
reklamnih sporočilih treba brati drobni tisk 
ali pa večji nakup predhodno najaviti. Je pa 
res, da se bralcu poslej ne bo treba iz Savinj-
ske doline voziti v Celje, saj so minuli teden 
v Žalcu odprli novo Lidlovo trgovino.

URŠKA SELIŠNIK
Foto: SHERPA

PO SLEDEH BRALCEV

Po celjskem Lidlu (na sliki) zdaj še žalski.

Pozor: v reklamah 
berite drobni tisk
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Cesta v Trnovlje 7, 3000 Celje

o b j a v l j a

JAVNI RAZPIS ZA ZBIRANJE PONUDB
za prodajo nepremičnin

1. PODATKI O PRODAJALCU IN LASTNIKU NEPREMIČNIN
ŽIČNA CELJE, �nančno in poslovno svetovanje, d. o. o., Cesta v Trnovlje 7, 
3000 Celje, matična številka: 5033985000, ID št. za DDV: SI54606837
2. PREDMET JAVNEGA RAZPISA ZA ZBIRANJE PONUDB IN 

IZHODIŠČNA CENA
Predmet javnega razpisa za zbiranje ponudba sta naslednji dve nepremič-
nini, stanovanji:
- posamezen del št. 53 v stavbi št. 2653, k.o. 1074 – Spodnja Hudinja (ID 

5576730): to je dvosobno stanovanje v 6. nadstropju večstanovanjske 
stavbe na naslovu v Celju, Milčinskega 12, uporabne površine 56,80 m2 
in neto tlorisne površine 64,25 m2 s pripadajočim solastniškim deležem 
na splošnih skupnih delih stavbe v etažni lastnini in na posebnem sku-
pnem delu stavbe v etažni lastnini, z izhodiščno ceno 49.000,00 EUR 
(neto);

- posamezen del št. 22 v stavbi št. 19, k.o. 1077 – Celje (ID 5515443): to je 
trisobno stanovanje v 4. nadstropju večstanovanjske stavbe na naslovu 
v Celju, Na Zelenici 8, uporabne površine 65,30 m2 in neto tlorisne po-
vršine 70,00 m2 s pripadajočim solastniškim deležem na skupnih delih 
stavbe v etažni lastnini, z izhodiščno ceno 55.000,00 EUR (neto).
Stanovanji sta prazni in prosti bremen.
Davek na dodano vrednost ali davek na promet nepremičnin ter vse stro-
ške povezane s sklenitvijo in realizacijo posla (stroški sestave prodajne 
pogodbe, stroški notarske overitve, stroški vpisa v zemljiško knjigo, …)
je dolžan poravnati kupec in niso vključeni v izklicno ceno.

3. POGOJI PRODAJE
3.1. Nepremičnina je naprodaj po načelu »videno – kupljeno«.
3.2. Nepremičnina bo prodana ponudniku, za katerega bo prodajalec ugo-
tovil, da je podal najugodnejšo ponudbo.
3.3. Izbrani ponudnik bo moral skleniti prodajno pogodbo v roku 8 dni po 
prejemu prodajalčevega obvestila o izboru kot najugodnejšega ponudni-
ka, v nasprotnem primeru se šteje, da je od nakupa odstopil in ima Žična 
Celje, d. o. o., pravico zadržati plačilo varščine.
3.4. Po plačilu celotne kupnine in po poravnanih vseh stroških se bo kupcu 
nepremičnina izročila v last in posest.
3.5. Plačilo celotne kupnine v roku 8 dni po sklenitvi prodajne pogodbe je 
bistvena sestavina pogodbe.
3.6. Kupec bo poleg ponujene kupnine dolžan plačati še stroške sestave 
prodajne pogodbe, davek v zvezi s sklenjeno prodajno pogodbo (davek na 
promet nepremičnin ali davek na dodano vrednost), stroške notarske ove-
ritve podpisa kupca na zemljiškoknjižnem dovolilu, stroške deponiranja 
prodajne pogodbe z zemljiškoknjižnim dovolilom pri notarju ter stroške 
vknjižbe lastninske pravice na svoje ime in v svojo korist v zemljiško knji-
go.
4. POGOJI ZA UDELEŽBO V POSTOPKU
4.1. Ponudnik je dolžan plačati varščino v višini 10 % izhodiščne cene ne-
premičnine, ki jo je treba plačati na transakcijski račun prodajalca št. IBAN 
SI56 2510 0970 7217. Plačana varščina se izbranemu ponudniku vračuna 
v kupnino, ostalim ponudnikom pa bo vrnjena brez obresti v roku 45 dni 
po poteku roka za oddajo ponudb po tem razpisu.
4.2. Zavezujoča ponudba mora vsebovati:
- podatke o ponudniku (ime in priimek oziroma podjetje, naslov oziroma 

sedež, EMŠO oziroma matično številko, davčno številko, številko transak-
cijskega računa, naziv in naslov banke za vračilo varščine),

- navedbo nepremičnine, na katero se ponudba nanaša,
- ponujeno ceno, ki ne sme biti nižja od izhodiščne cene nepremičnine,
- priloge iz točke 4.5. teh pogojev za udeležbo na javnem razpisu.
4.3. Ponudniki morajo oddati popolno ponudbo z vsemi prilogami v roku 
15 dni od dneva objave tega razpisa.
4.4. Ponudniki morajo oddati ponudbo priporočeno po pošti v zaprti ovoj-
nici z oznako: »Ne odpiraj – Ponudba za nakup nepremičnine - ______
_____ (obvezno dopisati id. št. stanovanja, na katerega se nanaša po-
nudba), z imenom in priimkom oziroma podjetjem ponudnika« na naslov: 
ŽIČNA CELJE, �nančno in poslovno svetovanje, d. o. o., Cesta v Trnovlje 7, 
3000 Celje, g. Damijan Žunkovič.
4.5. Ponudniki morajo ponudbi priložiti:
- potrdilo o državljanstvu in kopijo osebnega dokumenta (�zične osebe),
- priglasitveni list (samostojni podjetniki posamezniki),
- izpis iz sodnega registra (pravne osebe),
- potrdilo o plačani varščini,
- izjavo o sprejemanju pogojev tega javnega razpisa za zbiranje ponudb,
- izjavo o vezanosti na dano ponudbo do izteka 45 dni, šteto od dneva 

objave javnega razpisa.
5. DODATNE INFORMACIJE
Dodatne podrobnejše informacije o javnem razpisu, natančnejše podatke o 
nepremičninah in informacije za ogled predmetnih nepremičnin dobijo inte-
resenti na naslovu ponudnika na tel. št. 03/ 49 15 390, kontaktna oseba je g. 
Damijan Žunkovič.
Ogled nepremičnine je možen po predhodnem dogovoru.
6. POSTOPEK IZBIRE NAJUGODNEJŠEGA PONUDNIKA
6.1. Informativna kriterija za izbor najugodnejšega ponudnika sta znesek 
kupnine in plačilni pogoji. Kriterija sta zgolj informativna in nista navede-
na po prioritetnem vrstnem redu. Obveznost prodajalca, da sklene pogod-
bo s ponudnikom, ki ponudi najvišjo ceno, je izključena.
6.2. V primeru, da bo v roku za oddajo ponudbe prispelo več najugodnejših 
ponudb, bo prodajalec takšne ponudnike v roku 5 delovnih dni pozval k 
dopolnitvi ponudbe in z njimi opravil pogajanja.
6.3. Prodajalec ni zavezan skleniti pogodbe z nikomer od ponudnikov.
6.4. V primeru, da bo prodajalec izbral najugodnejšega ponudnika za skle-
nitev pogodbe, bo to storil v roku 30 dni po izteku roka za oddajo ponudb. 
Izbranega ponudnika bo o tem nemudoma obvestil, ostalim pa bo skladno 
z razpisnimi pogoji vrnil vplačano varščino.

ŽIČNA CELJE, d. o. o., direktorica Dušanka Šegatin

CELJE - Z dobrodelnim koncertom Klic dobrote, ki je bil 
v soboto v celjski dvorani Golovec, so do 23. ure zbrali 
168 tisoč evrov.

Slovenska Karitas jih bo namenila družinam v stiski, še 
posebej tistim, kjer so starši zaposlitev izgubili. V okviru 
koncerta so prav tako prodali avtoportret vsestranskega ka-

nadskega umetnika Leonarda Cohena, za katerega je izklicna 
cena znašala 50 evrov, zadnja ponudba pa je bila za kar de-
setkrat višjo ceno. Koncert je pripravila Slovenska Karitas v 
sodelovanju z RTV Slovenija. Nastopili so številni glasbeniki, 
plesalci ter drugi ustvarjalci.

BJ, foto: GrupA

Zamik naložb v prihodnje leto

S koncerta Klic dobrote. Avtoportret Leonarda Cohena je bil prodan za desetkrat višjo ceno od izklicne.

Karitasu precej za 
pomoč družinam

Obnova obstoječega vrtca in gradnja prizidka k vrtcu na Lipi se zaključuje, a dobrih 800 tisoč evrov za opravljena dela bo poplačanih iz pro-
računa za leto 2012.

ŠTORE – Potem ko so občinski sve-
tniki opravili prvo branje odloka o 
občinskem proračunu za prihodnje 
leto, je znano, da na prihodkovni stra-
ni v letu 2012 računajo na slabe 5,2 
milijona evrov, na odhodkovni strani 
pa naj bi bila številka 200 tisoč evrov 
manjša.

Pri največjih naložbah gre pravzaprav 
za dokončanje letošnjih projektov. Tako 

se v letu 2012 pomika zaključek gradnje 
in vselitev malčkov v nov vrtec na Lipi. 
Najprej je bila vselitev napovedana za 
september, zatem za november, zdaj 
pa vse kaže, da bodo dela končana do 
konca decembra, malčke pa bodo vselili 
v nove prostore januarja.

Občina Štore je še vedno v primežu 
odplačevanja dolgov in poroštev iz pre-
teklosti, zato imajo v občinskem vod-

stvu kar precej težav. Ob prvi obravnavi 
predloga občinskega proračuna za leto 
2012 so tako svetniki ugotavljali, da 
glavnina naložb za prihodnje leto te-
melji na nadaljevanju letos začetih ozi-
roma načrtovanih projektov. Tiste, s ka-
terimi šele kandidirajo na posameznih 
razpisih, pa bo mogoče izvesti le, če 
bodo uspeli pridobiti sofinanciranje.

IS, foto: TimE
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Avtobiografska pripoved 
profesorja Randyja Pau-
scha na Univerzi Carnegie 
Mellon je pretresljiva zgod-
ba uspešnega profesorja 
srednje generacije, ki mu 
je bleščečo pot znanstve-
ne kariere prekrižala trp-
ka novica, da ima raka na 
trebušni slinavki. Za zapis 
pripovedi se je odločil iz 
več razlogov: da se zahva-
li svojima staršema, ki sta 
mu pustila sanjati z upa-
njem, da bodo sanjali tudi 
njegovi trije otroci, ki jih 
bo zapustil svoji ženi, da 
bi vlil optimizem vsem ti-
stim, ki jih življenje kruto 
preizkuša ter z njimi delil 
upanje in modrosti.

Svojo pripoved v knjigi 
začenja: »Sem v logistični 
zagati. V splošnem se lahko 
pohvalim z odlično telesno 
pripravljenostjo, toda v je-
trih mi raste deset tumorjev, 
zaradi česar bom živel le 
še nekaj mesecev. Sem oče 
treh majhnih otrok, poročen 
z žensko svojih sanj. Čeprav 
imam dobre razloge, da bi se 
vdal samopomilovanju, to ne 
bi koristilo niti moji družini 
niti meni. Kako naj torej iz-
koristim kratek čas, ki mi je 
še na voljo?«

Ob spoznanju, da mu je 
preostalo le nekaj mesecev 
življenja, se je Randy odločil, 
da se bo odzval povabilu in 
bo pripravil »zadnje predava-
nje« na gostujoči univerzi, ki 
ga po tradiciji pripravijo izje-
mni predavatelji, s katerim 
imajo možnost občinstvu 
sporočiti, kaj jim v življenju 
največ pomeni. V zadnjem 
predavanju se je odločil za 
predstavitev preprostih, a 
pomembnih življenjskih 
modrosti. O raku, ki ga je 
najedal, je govoril odkrito 
in brez samopomilovanja: 
»Tega ni mogoče spremeniti. 
Odločimo pa se lahko, kako 
se bomo odzvali. Kart, ki jih 
dobimo v roke, ni mogoče 
zamenjati, od nas pa je od-
visno, kako bomo igrali.«

Na humoren način je iz-
postavil starševsko loterijo 
s spoznanjem, da se je ro-
dil z lističem z zmagovalno 
kombinacijo, kar je bil glavni 
razlog, da mu je uspelo ure-
sničiti otroške sanje. Na »lo-
teriji je zadel« starša: stroga, 

vztrajna in dosledna, ki sta 
mu znala jasno pokazati, da 
je za uspeh treba garati, se 
učiti, vztrajati, čeprav mu 
to ni bilo vedno všeč. A za 
protiutež sta mu dovolila 
sanjati, učiti se na lastnih 
napakah, mu dovolila početi 
drzne stvari, kot poslikati si 
lastno sobo po svoji domišlji-
ji. Posvojil je mnogo očeto-
vih modrosti, ki jih je vple-
tel med zadnje predavanje, 
med katerimi je ena najbolj 
resničnih: »Nikoli ne sprejmi 
odločitve, dokler ni skrajni 
čas zanjo, a tudi takrat, ko 
je moč v tvojih rokah, pa naj 
bo v službi ali zasebno, igraj 
pošteno.« Ves čas ob spo-
znanjih življenja izpostavlja 
zaupanje kot temelj odnosa 
med starši in otroki ter med 
sodelavci.

V pripovedi je izpostavil 
svoje negativne lastnosti: 
arogantnost ter nezdravo 
samozavest. Odlično je pred-
stavil svoj neuspel poskus 
priti v državno ligo v ameri-
škem nogometu, iz katerega 
je pridobil modrost, ki mu 
jo je trener Graham mnogo-
krat ponovil: »Pomembne 
so osnove.« Najprej moraš 
osvojiti osnove, sicer ti tudi 
zapletene reči ne bodo šle od 
rok, ali če delaš narobe in ti 
nihče nič ne reče, to pomeni, 
da so vsi obupali nad tabo.«

Njegov izjemni optimizem 
nam pomaga razumeti po-
men iskrene besede, pomen 
resnice za iskren odnos, kako 
pomembno je sanjati o veli-
kih stvareh, kako poiskati v 
vsakem človeku dobro ter da 
v življenju štejejo dejanja.

O avtorju
Resnična zgodba Randyja 

Pauscha je prepletena s hu-
morjem, zanosom in bistro-
umnostjo. Zapisati mu jo je 
pomagal Jeffrey Zaslow, ki 
je poslušal njegovo zadnje 
predavanje na univerzi z na-
slovom Kako zares uresničiti 
otroške sanje. Jeffrey piše ko-
lumne v časopisu Wall Street 
Journal. Zadnje predavanje 
je zapisal po posnetih tri-
inpetdesetih delih, ki jih je 
Randy Pausch posnel na ko-
lesarjenjih tik pred smrtjo.

MARIJANA KOLENKO, 
ravnateljica OŠ Lava v 

Celju – gostja Bukvarne 
Novega tednika

Igraj pošteno! V Anini galeriji v Roga-
ški Slatini je od prejšnjega 
tedna na ogled razstava 
akademskega slikarja Pe-
tra Krivca z naslovom Od 
risbe in grafi ke do slike. 
Krivec, ki živi zadnja leta 
v središču Kozjanskega, 
kjer ima tudi atelje, je bil 
dolga leta likovni pedagog 
ter profesor na pedagoški 
fakulteti v Mariboru in od-
delku v Celju.

Peter Krivec, ki se je letos 
med drugim predstavil na 
svoji retrospektivni razstavi 
na gradu Podsreda, je vseka-
kor zanimiv likovni ustvar-
jalec. »Na moji poti skozi ži-
vljenje so zame pomembne 
tudi majhne stvari, ki imajo 
za likovnika sočno formo in 
sporočilno vrednost. Likov-
na snov pa je vezana na moje 
življenjsko okolje in ljudi, s 
katerimi sem živel,« med 
drugim pravi o svojem li-
kovnem svetu Peter Krivec, 
ki med drugim opozarja na 
svoje risbe, kjer so ti intimni 
zapisi ovekovečeni. Njegova 
dela so bila predstavljena 
na številnih samostojnih in 
skupinskih razstavah doma 
in na tujem ter marsikdaj 
nagrajena. »Za oblikovanje 
umetniške osebnosti so to 
vsekakor pomembni dogod-
ki, pomenijo vzpodbudo ter 
dajejo ustvarjalno vnemo, 
obenem na umetniški poti 
pomenijo nujnost,« je prepri-
čan akademski slikar, ki se je 
že pred upokojitvijo umaknil 
na rodno Kozjansko.

»Ves čas me je vleklo nazaj 
v Kozje, zdi se mi, da v do-
mačem kraju sonce najlepše 
sije,« pojasnjuje to, da se mu 

   KULTURA   

Peter Krivec se je letos med drugim predstavil na retrospektivni razstavi 
na gradu Podsreda.

Razstavo del Petra Krivca 
v Rogaški Slatini, ki je na 
ogled do 18. decembra, je 
odprla kustodinja Alenka 
Černelič Krošelj, v kultur-
nem programu je nastopil 
harmonikar Žan Stres.

Likovno nadarjenost Petra 
Krivca so opazili že v osnov-
ni šoli, kjer so ga učitelji 
vzpodbujali. Rojen je bil tik 
pred drugo svetovno vojno 
ter je še spoznal nekdanjo 
kozjansko revščino, ko so 
otroci poleti morali hoditi 
bosi. »To življenje je bilo pač 
naravnano na delo ter manj 
na otroško igro, saj nismo 
imeli igrač,« se spominja 
težkih časov. V Ljubljani je 
nato zaključil srednjo šolo 
za umetno obrt, diplomi-
ral na likovni akademiji 
pri Gabrijelu Stupici ter že 
med študijem začel učiti 
likovni pouk v šoli v Vojni-
ku. Pozneje je začel v Celju 
predavati študentom oddel-
ka pedagoške fakultete, po 
opravljenem podiplomskem 
študiju na grafi čni specialki 
je postal profesor na fakulte-
ti v štajerski metropoli.

Od tam, kjer sonce 
najlepše sije
V Rogaški Slatini razstavlja Peter Krivec, ki je imel letos retrospektivno razstavo

je na Kozjansko tako zelo 
mudilo. V Vrenski Gorci sta 
s soprogo kupila hišo z vino-
gradom. V domačih krajih 

je bil med drugim pobudnik 
bienalne kolonije likovnih 
pedagogov na Pilštanju, prav 
tako je dolgoletni strokovni 
vodja otroške likovne koloni-
je Trgatev, ki jo pripravljajo 
v Bistrici ob Sotli, je pa tudi 
oče vseslovenskega otroškega 
grafi čnega bienala v Žalcu. V 
kozjansko družbeno življe-
nje se je nasploh ustvarjalno 
vključil, saj je postal v Koz-
jem občinski svetnik, je član 
izvršnega odbora Muzejskega 

društva Kozje, prav tako je 
bil predsednik Rotary kluba 
Čatež. Pa velika mestna sre-
dišča, kjer je dolgo delal, jih 
pogreša? »Skoraj, da ne. Ni 
daleč niti v Zagreb ne v Ce-
lje ne v Maribor ter tudi ne v 
Ljubljano, čeprav kozjanske 
ceste niso ravno vzorne.«

Dela v ateljeju v Kozjem 
mu ne zmanjka. »Med dru-
gim me čaka nekaj praznih 
grafi čnih plošč, zraven so 
skice, kar bo treba še obdela-
ti,« govori o svojem likovnem 
ustvarjanju Peter Krivec, 
ki ga zelo mika tudi, da bi 
ustvaril kaj več v akvarelu.

BRANE JERANKO
Foto: arhiv Kozjanski park

S slavnostnim koncertom 
v celjskem Narodnem domu, 
na katerem so podelili ju-
bilejna priznanja Javnega 
sklada RS za kulturne dejav-
nosti, je v četrtek svojo 35-le-
tnico obeležil Mešani pevski 
zbor gostincev Celje.

Za koncert, obiskalo ge je 
lepo število poslušalcev, so 
jubilanti pripravili pester pro-
gram narodnih in umetnih 
pesmi, tako domače, kot tuje 
zborovske literature. Pod vod-
stvom dirigentke Marte Veho-
var, ki zbor vodi slabo leto dni, 
je 23 pevk in pevcev koncertni 
program izvedlo korektno in 
s pravim ljubiteljskim žarom. 
Kot gostje jubilejnega koncer-
ta so nastopili: Mešani pevski 
zbor Društva upokojencev iz 
Šempetra v Savinjski dolini, ki 
ga vodi Mateja Zvonar Kanda-
re ter mladi harmonikar Alen 
Tilinger iz Šmartnega v Rožni 
dolini, ki je poleg samostojne-
ga nastopa, s katerim je požel 
nemalo aplavza, spremljal oba 

Ko zapojejo »gostinci«
zbora še v skupni zaključni 
pesmi.

Na jubilejnem koncer-
tu je nekaterim pevkam in 
pevcem Mešanega pevskega 
zbora gostincev celjska iz-

postava Javnega sklada za 
kulturne dejavnosti podelila 
jubilejne bronaste Gallusove 
značke za več kot 5 let ak-
tivnega prepevanja, srebrne 
Gallusove značke za več kot 

15 let prepevanja so prejele 
štiri pevke; Rozina Šelekar, 
Marja Koss, Marija Majcen, 
Marija Jeram, Lidija Krope, 
Ivan Horjak, Branko Pantnar 
in Jože Vehovar pa so prejeli 
jubilejna priznanja za že več 
kot trideset let zvestobe zbo-
rovskemu petju.

ŽB
Foto: FILIP JERAM
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V Don Boskovem centru na Hudinji so konec poletja 
uredili skejt park, v soboto pa pripravili prvo tekmovanje 
skejterjev.

Poligon za rolkanje sicer obstaja v Celju že slabo desetletje, 
le da doslej ni imel prave sreče s krajem, kjer je bil postavljen. 
Sprva ga je Mestna občina Celje postavila na parkirišče za 
Spodnjim gradom, tik ob mestnem parku, kasneje pa so ga 
prestavili neposredno ob halo L Celjskega sejma. Ker so as-
faltno igrišče, na katerem je stal skejt park, v družbi kasneje 
odkupili za postavitev sejemske večnamenske dvorane, so 
se morali ogromni betonski elementi spet seliti. Začasno so 
jih v Celju shranili v skladišče in zanje iskali primernejšo in 
varnejšo lokacijo. Rešitev so našli v dogovoru z Don Bosko-
vim centrom. Obnovili so nekatere že dokaj načete objekte, 
v mestni občini so poskrbeli za asfaltiranje zemljišča in nanj 
postavili elemente za poligon. »Vse od začetka septembra 
se zdaj v skejt parku zbirajo mladi Celjani, največ pa je naj-
stnikov iz sosednjih blokov,« je povedal Boštjan Jamnik iz 
Salezijanskega mladinskega centra.

V centru so se prav zato tudi odločili, da minulo soboto 
pripravijo tekmovanje Don Bosko Skate kontest 2011. »Skej-
terji so se pomerili v dveh starostnih kategorijah; do 16 in 
nad 16 let. Med mlajšimi je bil najboljši Tadej Hrastovec, 
med starejšimi pa Jan Turnšek. Na naše prvo tekmovanje so 
prišli tekmovalci iz Celja in z Vranskega, a odziv med njimi je 
bil tako dober, da spomladi zagotovo spet sledi tekmovanje,« 
je še povedal Jamnik.

IVANA STAMEJČIČ
Foto: TimE

Kljub temu da je ko-
šarka pretežno dvo-
ranski šport, jo lahko 
igramo tudi na zuna-
njih igriščih. Vse, kar 
potrebujemo, so udobni 
športni čevlji, udobna 
športna oblačila ter se-
veda žoga in tabla, na 
katero je pritrjen koš. 
Za rekreacijo ne potre-
bujemo ekipe, četudi je 
košarka moštveni šport. 
Za razgibano popoldne 
ali večer lahko na koš 
preprosto mečete sami 
ali le z enim od prijate-
ljev.

Da lahko govorimo o ko-
šarki kot igri, pa je treba 
imeti ekipo. Za igro je na-
mreč potrebnih več ljudi. 
Moštvo navadno sestavlja 
pet igralcev, ki si prizade-
vajo doseči čim več košev 
na nasprotnikovi strani, 
obenem pa morajo brani-
ti svoj koš in nasprotniku 
preprečiti doseči večje šte-
vilo zadetkov. Dvoranska 

košarka se igra na parketu, 
kjer so izrisane črte, ki so 
od koša različno oddaljene 
in pomenijo različno šte-
vilo točk. Če igralec vrže 
izza 6,75 metra oddaljene 
črte, potem je njegov za-
detek vreden tri točke, če 
je bil bližje, pa dve. Igri-
šče je dolgo 28 in široko 
15 metrov, v Združenih 
državah Amerike, kjer se 
igra tako imenovana pro-
fesionalna severnoameri-
ška liga NBA, pa je le-to 
daljše za en meter.

Zgodovina 
ene najbolj 
priljubljenih iger 
na svetu
Začetki športa, ki ima 

povsod po svetu ogromno 
privržencev, amaterskih in 
profesionalnih igralcev, 
tako moških kot žensk, 
segajo v leto 1891, ko so v 
ameriškem mestu Sprien-
gfield odigrali prvo tekmo. 
Le leto kasneje so jo igrali 

že v Evropi, 1897 pa je že 
nastala prva profesional-
na košarkarska liga. Leta 
1904 je bila predstavlje-
na na olimpijskih igrah v 
St. Louisu, kot olimpijski 
šport pa je svojo premie-
ro doživela na OI v Berlinu 
leta 1936.

Košarka je nastala po-
dobno kot marsikateri 
drug dvoranski šport, in 
sicer zaradi potreb po 
aktivnem preživljanju 
prostega časa v času dol-
gih zim. Leta 1893 je bila 
odigrana tudi prva ženska 
tekma, v le nekaj letih pa 
se je igra razvila v zelo po-
dobno današnji. Največji 
razmah je doživela v času 
prve svetovne vojne, saj so 
jo ameriški vojaki igrali, 
kamorkoli so prišli.

Pet igralcev, pet 
pozicij
Pozicije igralcev niso 

odvisne od nobenega pra-
vilnika, temveč le od takti-

ke, ki jo določi ekipa. Tako 
imamo organizatorja igre 
(tudi enka in branilec), ki 
mora imeti še posebej do-
ber pregled nad igro, saj 
je zadolžen za razigrava-
nje soigralcev in vodenje 
žoge v napad. Na poziciji 
dve je branilec, to je stre-
lec, ki v napadu največkrat 
meče z daljše razdalje, v 
obrambi pa ponavadi 
skrbi za najuspešnejšega 
nasprotnika. Številka tri 
je krilo, katerega naloga 
je, da mora tako zadeti na 
koš, kot tudi prodreti pod 
njega, veliko tudi skače po 
odbite žoge. Številki štiri 
in pet sta krilni center ozi-
roma center, ki sta najvišja 
igralca ekipe. Krilni center 
prepoznamo, ker je v igri 
ena na ena obrnjen s hrb-
tom proti košu, medtem 
ko center največkrat igra 
le pod košem, ravno zara-
di svoje višine.

MOJCA KNEZ
Foto: TimE (arhiv NT)

Gremo na 
»basket«

Spomladi spet pod nebo
Skejt park je poligon, na katerem so postavljeni objek-

ti, namenjeni za rolkanje, po njih pa se da voziti tudi 
z BMX-kolesi in rolerji. Najpogostejši objekti so zidki, 
namenjeni drsenju, skakalnice ter različne rampe. V Ce-
lju je trenutno najbolj priljubljen pri najstnikih iz višjih 
razredov osnovne šole.

Tri, štiri, zdaj … … in potem si visoko v zraku.

Košarkarska tekma: Athleta Celje – Budučnost Podgorica

Športni pedagog James Naismith se je domislil, da bi lahko 
svojih 18 učencev razdelil v dve ekipi, zato je bila prva igra 
košarke odigrana z devetimi in ne petimi igralci. Napisal je 
osnovna pravila in pribil na steno košaro za breskve. Tekma 
se je sicer končala z le enim zadetkom, vendar pa se je ravno 
takrat študent domislil imena basket (košara) ball (žoga), ki 
je ostalo vse do danes.
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Po »špecerijo«
v center mesta
Mimo so časi, ko je bila trgovinica za vsakim vogalom – Edina 
živilska trgovina v središču Šentjurja zaprla svoja vrata

Če je bilo v Celju kakšnih 20 let nazaj povsem normal-
no, da je imel vsak od stanovalcev starega mestnega jedra 
»svojo« trgovino praktično za vogalom, je zdaj seveda 
drugače. Če je želel Šentjurčan v strogem središču Šen-
tjurja kupiti liter mleka, moko ali kruh, je do nedavnega 
to lahko storil v edini trgovini z živili, Blagovnici Resevna 
na Mestnem trgu, nasproti občinske stavbe. Zdaj mora 
obiskati katero od trgovin na obrobju mesta.

Na obrobju mesta so 
zrasla velika nakupovalna 
središča, mestno središče 
pa životari in z nekaj red-
kimi svetlimi izjemami niti 
stanovalcem niti obiskoval-

cem ne ponuja česa takšne-
ga, da bi se dlje časa zadr-
ževali v njem … A ostanimo 
danes zgolj pri trgovinah z 
osnovno življenjsko oskrbo. 
Mlade družine, kolikor jih v 

središču mesta sploh še živi, 
so spremenile način življe-
nja. Namesto popoldanskih 
sprehodov po mestnem par-
ku in potem hitrega skoka v 
trgovinico za vogalom danes 
življenjski ritem narekuje vse 
kaj drugega. Če se že najde 
kakšna minuta časa, potem 
je »sprehod« skrčen na ogle-
dovanje izložb oziroma pro-
dajnih polic v nakupovalnih 
središčih, družinska večerja 
pa se mimogrede »nabere« v 

Trgovine za vsak dan
Kupce v živilskih trgovinah – kolikor jih je še ostalo 

– v starem mestnem jedru Celja bi lahko razvrstili v tri 
skupine, smo ugotavljali med sprehodom po njih.

»Pri nas so to starejši, upo-
kojenci, ki osnovna živila 
kupujejo sproti, vsak dan. 
Potem pa še srednješolci in 
zaposleni v mestnem sredi-
šču, ki si skočijo po malico in 
ob tem kupijo še kakšno dru-
go malenkost,« je povedala 
Jožica Gobec, poslovodkinja 
v Soči, eni večjih in bolj zalo-
ženih mestnih trgovin.

In če ostanemo v ož-
jem mestnem središču, za 
osnovno življenjsko preskr-
bo ob Soči poskrbijo še v 
prav tako Mercatorjevi malo 
manjši živilski prodajalni 
Rio, pa v Delikatesi Tuš na 
Gubčevi ulici in v prodajal-
ni Logarska. Meso in mesne 
izdelke lahko kupci dobijo 

v dveh mesnicah, po mestu 
je nekaj pekarn oziroma 
prodajaln kruha in drugih 
pekovskih izdelkov, za sad-
je in zelenjavo pa poskrbijo 
na mestni tržnici. A vsem 
tem je skupno, da za svoje 
stranke poskrbijo pretežno v 
dopoldanskem času, po 16. 
uri, na primer, boste tržnico 
lahko mimogrede zamenjali 
za ulico duhov, mesnici bo-
sta trdno zaklenjeni – svojo 
večerjo pa boste morali pri-
lagoditi izboru, ki ga imajo 
v še odprtih trgovinah.

Kupcev več, 
prometa manj
V živilski prodajalni Soča 

na Stanetovi ulici pravijo, da 

so bili priča že veliko bolj-
šim, a tudi občutno slabšim 
časom, kot jih živijo zdaj. 
»Najhujše je bilo kakšnih 
šest let nazaj, ko se ni ve-
delo, ali bomo sploh ostali 
odprti,« pripoveduje Jožica 
Gobec. Po zaključenem de-
nacionalizacijskem postop-
ku za stavbo so se vendar-
le dogovorili, Mercator je 
ostal najemnik okrog 400 
kvadratnih metrov prosto-
ra, kolikor skupaj s skladi-
ščem meri Soča. Ob tem so 
prostore temeljito prenovili 
in februarja bo štiri leta, 
kar je vrata kupcem odpr-
la prenovljena trgovina. V 
njej je danes pravzaprav vse 
– vključno z delom tekstil-
nega programa in šolskih 
potrebščin, pa čistil, toale-
tnih izdelkov in časopisov 
– kar človek potrebuje vsak 
dan. »Le meso imamo samo 
pakirano, a po drugačnem 
kupci niti ne povprašujejo,« 
pravi poslovodkinja.

Trgovina, v kateri 
te poznajo
Tako v Soči po prenovi 

ugotavljajo, da jim števi-
lo kupcev raste. Kot pravi 
Gobčeva, se jim je v dobro 
poznalo tudi zaprtje Spara 
ob Aškerčevi ulici, čeprav 
je njihov dnevni izkupiček 
še vedno daleč od visoke 
profitabilnosti. »To tudi ni 
čudno, saj pri nas ljudje 
kupujejo le tisto, kar potre-
bujejo za sproti. Veste, prav 
vse morajo iz trgovine odne-
sti v rokah,« še pravi Jožica 
Gobec in ob tem opozori, 
da so nakupovalna središča 
tako dobro obiskana ne le 
zaradi bogatejše ponudbe, 
pač pa tudi zaradi tega, ker 
smo ljudje pač navajeni, da 
se s svojim avtomobilom ho-
čemo pripeljati povsem do 
vrat trgovine.

Specifika starega 
mestnega jedra

Za vsakdanjo oskrbo v starem mestnem jedru skrbijo 
tudi v Tušu. Tako je dobro založena njihova delikatesa 
– kjer je, mimogrede, mogoče dobiti celo jetrca za večer-
jo tudi potem, ko sta mesnici že varno zaklenjeni – prav 
tako pa tudi drogerija na mestni zvezdi.

»V Tušu zelo dobro poznamo specifike različnih oko-
lij, kjer imamo svoje trgovine. Zato posebnosti celjskega 
mestnega središča upoštevamo tako v naši delikatesi v 
Gubčevi ulici kot tudi v Tuš drogeriji v Stanetovi. Dejstvo 
je, da so mestna središča posebnost pri nakupovalnih pri-
čakovanjih, zato posebno pozornost dajemo povpraševanju 
naših kupcev in v skladu s tem tudi oblikujemo ponudbo 
v obeh poslovalnicah,« so nam zagotovili v Tuševi službi 
za odnose z javnostmi. Ponudba v obeh trgovinah je tako 
v posameznih segmentih prilagojena pričakovanjem in 
nakupnim navadam ljudi, ki ju obiskujejo. »Podobno je 
tudi pri delovnem času obeh poslovalnic, ki ga prilagajamo 
nakupnim navadam naših kupcev in utripu mesta,« še pravi 
Anja Marjetič in dodaja, da je zato delikatesa med tednom 
odprta od 7.30 do 19. ure, ob sobotah med 8. in 13. uro, ob 
nedeljah pa je zaprta.

IS

Vse, kar kupiš v Soči, domov odneseš v rokah. Zato tudi ni čudno, da se ljudje po večjih nakupih odpravijo v velika nakupovalna središča, ob 
katerih so tudi parkirišča.

Dosje 
»Logarska in 
Anton«
Velike težave predvsem za majhne

Samostojna podjetnica Natalija Peternel je trgovino Logar-
ska kupila pred dvema letoma z namenom, da bo v njej pro-
dajala svoje izdelke, saj ima pekarno in slaščičarno. Tako je 
že takrat kupila manjši lokal poleg trgovine.

Da bi v trgovini prodala več 
lastnih pekovskih izdelkov, se 
je letos odločila, da lokal in tr-
govino združi. Pravi, da se je 
takoj, ko je trgovina postala ve-
čja, poznalo: »Zdi se, da je prej, 
ko je bila trgovina tako majh-
na, mnogi sploh niso opazili. 
Trgovke so mi povedale, da je 
precej novih ljudi, ki pridejo v 
trgovino. Največ prodajo do-
poldne, v času malic.«

Trgovina je namenjena res 
zgolj osnovnim nakupom. 
Velike izbire živil ni, je pa vse. 
Tako lahko recimo kupite sku-
to, vendar ne pasirane. Pa ne 
zato, ker je ne bi nikoli naročili. 
Zato, ker so prodali eno ali dve, 
ostalo so morali zavreči, ker ni 
bilo kupcev. Peternelova pravi, 
da morajo biti zelo prilagodlji-
vi, trgovke pa same nabavljajo 
izdelke in imajo pri tem proste 
roke. Prav one namreč najbolje 
vedo, kaj bodo prodale in česa 
ne. Kljub temu Peternelova 
razlaga, da za stranke lahko 
naročijo vse. Če vedo, da bodo 
prodali, ni težav.

Počitnice so 
najhujše
Obnašanje manjših trgovin 

je tako resnično tržno usmer-
jeno. Drugega si niti ne morejo 
privoščiti. Kupcev je namreč še 
vedno premalo. Največ proda-
jo, ko so ljudje v službah, ker 
je le takrat mesto polno. Med 
počitnicami so tako v Logarski 
imeli skrajšan delovni čas. Ni 
imelo smisla, da bi imeli odprto 
do večera, ker je trgovino obi-

skalo premalo kupcev. Za po-
doben ukrep so se odločili tudi 
v mesnici v Prešernovi ulici, ki 
je v lasti podjetja Farme Ihan 
– maloprodaja, ki trži blagovno 
znamko Anton. Tam so poletni 
delovni čas zadržali tudi po po-
letju. Mesnica je tako odprta le 
do pol treh popoldne.

V podjetju so nam povedali, 
da daljši delovni čas mesnice, 
včasih so imeli odprto sicer le 
uro dlje, ne bi bil smiseln. V 
tisti uri včasih ni bilo nikogar, 
prav veliko kupcev pa nikoli 
ni bilo. Večino nakupov v me-
snici namreč opravijo starejši 
že dopoldne, veliko strank pa 
imajo s sodišča in iz banke, ki 
nakupe opravijo med malico. 
Ura dlje pa prinese nove stro-
ške, ki jih le z nekaj prodanimi 
evri v tistem času ne pokrijejo. 
Kljub temu ne razmišljajo, da 
bi mesnico prestavili na drugo 
lokacijo ali jo zaprli.

Se pa v mesnici bojijo spre-
memb, ki naj bi jih prinesla ob-
nova mestnega jedra. Prepriča-
ni so namreč, da bo v primeru, 
če bo Prešernova ulica zaprta 
za promet, kupcev še manj. Že 
zdaj je namreč dostava precej 
težka, v središču je še modra 
cona, tudi ob sobotah do desete 
ure. Da bi na celjski občini ven-
darle razmislili, da Prešernove 
ulice ne bi zaprli, so trgovci in 
ponudniki storitev v mestnem 
jedru že podpisovali peticijo. 
Tudi podpis Farme Ihan je bil 
tam. Zdaj čakajo, kaj bo prine-
sla nova ureditev mesta.

ŠPELA KURALT

»Časi, ko so pri nas po kon-
cu delovnega časa množično 
kupovali tudi vsi tisti, ki so se 
domov vozili z železniške ali 
pa avtobusne postaje, so ne-
preklicno mimo,« ugotavlja 
poslovodkinja v Soči. »A niko-
li se ne bo spremenil ›status‹ 
naše trgovine – smo mestna 
trgovinica, v kateri prodajal-
ke poznamo vse kupce. In ti 
poznajo nas. Zato vselej tudi 
malo poklepetamo in nakup 
pri nas ni nekaj brezosebne-
ga.« In res – v Soči mi deli-
katese v košaro zlaga Neža, 
ki mi je pred dobrima dvema 
desetletjema podajala sadje 
in zelenjavo preko pulta v 
takrat še Potrošnikovi pro-
dajalni zelenjave Hruška na 
Glavnem trgu. In verjeli ali ne 
– veliko bolj teknejo kot one, 
sicer že vnaprej stehtane in 
lično zapakirane iz katerega 
koli hipermarketa.

IVANA STAMEJČIČ
Foto: SHERPA
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marketu ob izhodu na par-
kirišče.

Živilska ponudba v me-
stnem središču Celja ni prav 
pestra, kljub temu pa neka-
terim ponudnikom le ne gre 
tako slabo. Tako se je pred 
nekaj tedni razširila Logar-
ska, ena starejših trgovin v 
centru mesta. Čeprav se ve-
čina ponudbe širi na obrobje 
mesta, kupci v središču osta-
jajo. Kljub temu pa trgovci, 
predvsem tisti manjši, opo-
zarjajo, da je kupcev tako 
malo, da se komaj prebijajo 
iz meseca v mesec.

Na vratih šentjurske tr-
govine Resevna danes visi 
napis »Samopostrežba bo 
do nadaljnjega zaprta«. Isto 
usodo je doživela še ena Re-
sevnina trgovina v Šentjur-
ju, Železnina. Kaj se dogaja 
z Resevno, se Šentjurčani 
že dolgo sprašujejo. Novi 
tednik se je lotil iskanja od-
govorov in do nekaterih smo 
se uspeli dokopati.

IS, ŠK, AD

Velike težave predvsem za majhne

Težava, s katero se sreču-
jejo manjše trgovine, tudi 
take specializirane, kot je 
omenjena mesnica, je še v 
tem, da dobavitelji manjšim 
trgovinam neprodanega bla-
ga ne vzamejo nazaj. Pri ve-
čjih trgovcih je namreč tudi 
to možno. Manjši trgovci so 
tako v položaju, ko morajo 
precej dobro razmisliti, kaj 
bodo dali v prodajo.

Roko na srce, že zadnjih nekaj let se je človek ob vsto-
pu v trgovino na šentjurskem Mestnem trgu 4 pri vhodu 
nekoliko zdrznil in se vprašal, ali je trgovina sploh odpr-
ta. V njej ni bilo, razen ene ali dveh trgovk, ponavadi žive 
duše, police pa tako »izropane«, da je težko opisati.

Dosje »Resevna«
Lastnik trgovine Igor Jerot napoveduje dokapitalizacijo 
podjetja

Morda izropan ni primer-
na beseda, saj nikoli sploh 
dodobra napolnjene niso 
bile. Olje je bilo na primer 
postavljeno le v eno vrsto, 
ozadje police je bilo prazno. 
Tako je bilo tudi z vsemi 
ostalimi izdelki. Zagotovo 
pogled, ki ga v današnjih ča-
sih nismo vajeni. A kakorkoli 
že, vsaj osnovna živila, send-
vič, robčke ali toaletni papir 
so Šentjurčani lahko kupili v 
središču mesta. Zdaj, ko so 
trgovino zaprli, se je treba 
sprehoditi ali odpeljati do 
enega od nakupovalnih sre-

dišč na obrobju mesta. Nič 
hudega, boste rekli, saj tako 
daleč spet niso, a pomembno 
je drugo vprašanje – kaj se 
je zgodilo z nekoč uspešnim 
šentjurskim trgovcem?

Resevna tik pred 
dokapitalizacijo
Podjetje Resevna trgovine 

in storitve, d. d., deluje v 
skupini Nellux, ki združuje 
še več družb. Med drugim 
podjetji Koroška trgovina in 
Trgoavto in prav slednji ima 
eno od poslovalnic prav tako 
v Šentjurju. Direktorica Re-

sevne je Metka Verbančič, 
ki pa je za medije – tudi po 
izkušnjah naših novinar-
skih kolegov – praktično 
nedostopna. Tudi tokrat je 
telefon zvonil v prazno, vra-
ta uprave na šentjurskem 
Mestnem trgu pa so bila v 
petek okoli poldneva zakle-
njena. Tako smo se podali 
v lov za lastnikom Resevne 
Igorjem Jerotom, ki naj bi 
vse skupaj zakuhal. Dobiti 
njegovo izjavo je prav tako 
misija nemogoče, ker pa smo 
izbrskali, da je prijavljen na 
nedeljski nogometni turnir 
veteranov v Oplotnici, smo se 
odpravili kar tja. Zmotili smo 
ga tik pred tekmo in podal 
nam je kratko pojasnilo. Kot 
je povedal, je bil Železnino 
prisiljen zapreti zaradi pre-
velike konkurence na trgu. 
Samopostrežna trgovina pa 
je bila po njegovih besedah 
izredno slabo obiskana. 
»Predvsem ob popoldnevih 
in ob koncih tedna je bilo 
tam dobesedno mrtvo,« pra-
vi Jerot. Ob tem poudarja, da 
zgodbe za Resevno ni konec: 
»Resevna bo dokapitalizira-
na s 14 milijoni evrov, denar 
je že zagotovljen in je že na 
transakcijskem računu. Zdaj 
čakamo na sklep sodišča in 

Police v samopostrežni trgovini Resevna samevajo. Kdaj bodo spet polne in kaj bodo sploh ponujale?

Kot vse kaže, bo cen-
ter Šentjurja ostal brez 
živilske prodajalne. 
Mleko bodo lahko Šen-
tjurčani še vedno ku-
povali v središču mesta 
– v bližini policijske po-
staje, kjer je postavljen 
mlekomat – po ostalo 
»špecerijo« pa bo treba 
na obrobje. Večini se po 
samopostrežni trgovini 
zagotovo ne bo kolcalo, 
se bo pa verjetno našel 
kakšen upokojenec 
brez avtomobila, ki na-
polnjene vrečke težko 
nosi čez vse mesto. Pa 
po vsej verjetnosti tudi 
kakšna gospodinja, 
ki ji med peko peciva 
zmanjka sladkorja in je 
bilo na hitro »skočiti« 
do Mestnega trga prav 
priročno. Morda bodo 
Resevnino trgovino ne-
koliko pogrešali tudi 
zaposleni v službah na 
Mestnem trgu, ki so v 
njej kupovali malico.

Glede na slabo obiskanost Resevnine samopostrežne 
trgovine je težko verjeti, da bo nov najemnik vztrajal pri 
živilski trgovini, a v Kei dogodkov še ne želijo komentirati. 
V zgornjih prostorih blagovnice medtem še naprej ostaja 
pohištveno podjetje Biooprema. Namesto Mane, ki se je pre-
selila v prostore Železnine, pa prihaja v objekt, kot pravi Igor 
Jerot, še nov najemnik, NKD.

ko ga dobimo, bo Resevna 
sanirana in bo lahko popla-
čala vse obveznosti.« Denar 
za dokapitalizacijo naj bi 
Jerot, kot smo ga razumeli, 
prispeval iz lastnega žepa, s 
prodajo 99-odstotnega dele-
ža enega od svojih podjetij.

Prostore in 
zaposlene 
prevzeli najemniki
Objekta na Mestnem trgu 

3 in 4 ostajata v lasti Re-
sevne. V prostore nekdanje 
Železnine se je iz zgornjih 
prostorov Blagovnice že 
preselilo podjetje Mana, 
samopostrežna trgovina pa 
je trenutno še prazna. Kot 
je povedal Igor Jerot, so že 
našli najemnika. »Prostore 
bo najel šentjurski trgovec 
Kea, ki smo mu dali tudi mo-
žnost, da jih odda v podna-
jem. Kea, ki je pred časom 
že prevzela našo trgovino 
na Planini pri Sevnici, pre-
vzema tudi trgovini na Po-
nikvi in v Dramljah. Pogoj 
za najem pa je bil, da naje-
mniki prevzamejo tudi naše 
zaposlene, tako da je za vse 
delavce dobro poskrbljeno,« 
zagotavlja Jerot. Po naših in-
formacijah pa naj bi nekaj 
zaposlenih Jerot prezaposlil 
tudi v ostala podjetja v sku-
pini Nellux. V Resevni pa, 

V prostorih, kjer je nekoč domovala Resevnina Železnina, je bilo do pred kratkim še mogoče kupiti orodje, 
od prejšnjega tedna je tam trgovina z oblačili. (foto: GrupA)

po informacijah podjetnika 
iz Zreč, trenutno ostaja za-
poslenih 12 delavcev.

ANJA DEUČMAN
Foto: SHERPA

Po kruh, mleko, sadje, zelenjavo … smo včasih hodili v majhne trgovinice blizu domačega bloka. Ob velikih 
trgovskih centrih so takšne »špecerije« na dosego roke redkost; predvsem v mestnih središčih. Na sliki 
polne police v enem izmed trgovskih centrov.
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Članska ekipa Nogome-
tnega kluba Šmarje pri Je-
lšah resda igra šele v četrti 
ligi po jakosti, a je letos ne-
kajkrat dokazala, da se lah-
ko kosa tudi z najboljšimi. 
Celo premagovala jih je. V 
polfinalu pokala Medobčin-
ske nogometne zveze Celje 
so bili Šmarčani boljši od 
drugoligaša Šampiona, na 
prijateljski tekmi pa je proti 
njim klonilo celo Celje, član 
elitne slovenske lige. Ponov-
na uvrstitev v 3. slovensko 
ligo je torej realen cilj.

Šmarčani po jesenskem 
delu sezone zasedajo vrh le-
stvice Štajerske lige. Delijo si 
ga s Pesnico (po 30 točk), a 
imajo boljšo razliko v zadet-
kih.

11 golov Vraničarja
V 13 tekmah so dosegli 

devet zmag, tri neodločene 
izide in le en, minimalen po-
raz, v zadnjem krogu proti 
Pohorju. »Odlično smo igrali 
že spomladi v prejšnji sezo-
ni, ko smo osvojili 31 točk 
in ligo zaradi slabšega prve-
ga dela končali na 3. mestu. 
Potem smo igro nadgrajevali. 
Fantje so dobro trenirali in 
zasluženo smo osvojili jesen-
ski del sezone. Res smo igrali 
dober nogomet in ta rezultat 
nam daje upanje za uspešno 
nadaljevanje sezone,« pravi 
trener Ibrahim Neskič. Kot 
poudarja, je suverenost ekipe 

Cilj je znan: uvrstitev v tretjo ligo
Nogometaši Šmarja pri Jelšah jesenski del sezone končali na vrhu Štajerske lige – Prejeli le 11 zadetkov

V mesecu juniju so nogometaši Šmarja (v modrih dresih) gostili ekipo zagrebškega Dinama, ki se je kasneje 
uvrstila v Ligo prvakov.

Rokometaši velenjskega 
Gorenja bodo na povratno 
tekmo 3. kroga pokala EHF 
v Španijo odpotovali z dese-
timi goli naskoka.

V Rdeči dvorani so ugnali 
Valladolid s 33:23. Varovan-
ci Branka Tamšeta so že do 
odmora imeli sedem golov 
prednosti (18:11), v nadalje-
vanju pa niso popuščali in so 
povedli celo z 32:20. Najboljši 
strelec tekme je bil Fahrudin 
Melić, ki je z desnega krila 
in protinapadov zadel deset-
krat: »Tudi na drugi tekmi 
moramo prikazati vse, kar 
znamo.« Zelo razpoložen je 
bil še vratar Ivan Gajić, ki je 
zbral 15 obramb. Jutri bodo 
Velenjčani gostovali v Kopru 
– v četrtfinalu pokala RZS ne 
bo Cimosa ali Gorenja …

DŠ
Foto: SHERPA

Odlično Gorenje 
vodilo že za 12 golov

Eden od junakov Gorenja za nepričakovano visoko zmago je bil vratar 
Ivan Gajić (levo).

Upravni odbor Nogome-
tnega kluba Celje je prejšnji 
teden sprejel sklep o spre-
membi komercialnega ime-
na kluba. To je odslej enako, 
kot je tudi uradno ime kluba, 
torej Nogometni klub Celje in 
ne več NK CM Celje.

Nato so celjski nogometaši 
v soboto še tretjič zapored go-
stovali v 1. SNL.

»Zoki« podal in 
zadel
V Domžalah se je tekma 

– tudi zaradi košarkarskega 
obračuna med Heliosom in 
Zlatorogom (16.00) – začela 
že ob pol dveh. Pred njo sem 
stopil do stojnice na štadionu 
in vzel plastenko vode. Tam-
kajšnja predstavnica organi-
zatorjev se je pošalila: »Lahko 
vzamete, če le Celjani ne bo-
ste zabili gola v tretji minuti!« 
Zadržala je nasmeh, ko sem 
odvrnil: »Mislim, da ni boja-
zni …« Domžalčani so namreč 
tako proti Olimpiji kot proti 
Rudarju prejeli zadetka v 3. 
minuti prvega polčasa.

Celjski branilec Marko Krajcer je zelo dobro igral v Stožicah in Dom-
žalah.

Milan Đuričić je imel na treningih težave že kot trener v Celju. Je strog, 
toda pravičen. Tisti igralci, ki mu povzročajo težave, praviloma ne uspe-
jo … Na fotografiji je levo od njega njegov pomočnik Andrej Goršek, ki 
se mu morda obeta, da postane »šef«.

CM Celje (4-1-4-1): Muj-
činovič – Bakarič, Kraj-
cer, Akakpo, Radulovič 
– Gobec – Bezjak, Popovič, 
Krljanovič, Đakovič – Pa-
vlovič. Igrali so še Kapič, 
Medved, Močivnik.

In kaj, če bi zgolj gostovali?
Peta zmaga celjskih nogometašev v gosteh ob le dveh domačih – Đuričić po zmagah zapušča Velenje!

V hladnem vremenu je le 
250 gledalcev videlo gol »šele« 
v 7. minuti. V domači mreži. 
Zoran Pavlovič je izsilil pre-
kršek in izvedel prosti strel s 
40 metrov. Oster predložek je 
bil seveda odlično odmerjen, 
Bezjak je nase pritegnil tri 
branilce. Vsi so bili prepozni 
in žoga se je odbila k oddalje-
nejši vratnici. Tam jo je z gla-
vo pričakal Marko Krajcer, 
ki je odlično spremljal akcijo; 
za razliko od 16-letnega do-
mačega vratarja Zabreta, ki 
je zapustil prostor pred vrati 
– 0:1. Nato so gostitelji zapra-
vili nekaj lepih priložnosti, 
tudi v 28. minuti, ko sta trčila 
Krajcer in Akakpo, Pekič pa je 
v protinapadu zgrešil celjska 
vrata. Tudi med drugim polča-
som so bili maloštevilni foto-
grafi za celjskim golom. Toda 
njihova strategija ni bila uspe-
šna. Drugič se je žoga ujela v 
domačo mrežo v 74. minuti. 
»Zoki« Pavlovič se je spretno 
otresel treh tekmecev, nato pa 
pred kazenskim prostorom 
izjemno natančno sprožil po 

diagonali. Od vratnice se je 
žoga odbila v gol – 0:2. Slutili 
smo, da je vse odločeno, kaj-
ti gostitelji niso imeli pravega 
naboja v nogah, Celjani pa so 
bili odločni in zanesljivi. Na 
enajstem gostovanju so petič 
zmagali, njihova bera znaša 
17 točk in so v tem segmentu 
le za Mariborom! Na domačih 
tekmah (devetih) so zbrali pi-
člih 8 točk. In kaj, če bi zgolj 
gostovali? Vsekakor se vsi za-
vedajo, da je treba popraviti 
predvsem zbranost v ključnih 
trenutkih obračunov v Areni 
Petrol. Saj igra ni predstavljala 
težave, kajti Celjani so znali 
tudi navdušiti (na primer z 
Mariborom), a po vodstvih 
ostali brez točk na zadnjih 
treh domačih tekmah. Bo s 
Koprčani drugače?

Krajcerjevo britje
Kot kup nesreče je deloval 

domžalski trener Darko Bir-
jukov: »Že tako oslabljeni 
smo za nameček ostali brez 
Zatkoviča in Horvata. Na tretji 
tekmi zapored smo prejeli gol 
v uvodu, kar je za ekipo, ki jo 
mnogi vidijo pri vrhu, nera-
zumljivo.« Damjan Romih je 
bil precej živčen tudi pri 0:1, 
po koncu tekme mu je padel 
kamen s srca: »Fantje so bili 
disciplinirani. Domžalčanom, 
še zlasti v drugem delu, niso 
prepuščali prostora. Tri toč-
ke nam ogromno psihološko 
pomenijo, v spodnjem delu 
lestvice je še vedno gneča.« 
Zaradi poškodb in taktike je 
spreminjal postavitve: »Zače-
li smo enako kot v Ljubljani, 
kajti pričakovali smo, da bodo 
domači igrali s kratkimi po-
dajami. Toda poskušali so z 
dolgimi, visokimi. Zato se je 

Akakpo iz obrambe preselil 
na sredino, po trku s Kraj-
cerjem pa je videl dvojno in 
morali smo ga zamenjati.« 
Zanesljivi celjski vezist Seba-
stjan Gobec se je za krajši čas 
preselil v obrambo: »Zmage 
smo zelo veseli, z njo smo 
potrdili točko iz Stožic in se 
odlepili od dna. Igrali smo 
zrelo, upam, da je bilo vse 

skupaj plod našega učenja 
na domačih tekmah in bolečih 
porazov. Želimo si še poziti-
ven rezultat na zadnji tekmi 
in posledično miren odhod 
na počitnice.« Branilec Mar-
ko Krajcer je igral na vseh 
dosedanjih 20 tekmah: »Pred 
odhodom na tekmo sem se 
obril in na avtobusu čutil, da 
bom dosegel prvi gol. Dom-

žalčani so nas presenetili, saj 
so preskakovali igro. Na srečo 
smo znali odgovoriti. V nede-
ljo ne smemo izgubiti. Lažje 
bi bilo pričakati spomladanski 
štart z nekolikšno prednostjo 
pred zadnjeuvrščenimi, da ne 
bomo pod takšnim pritiskom, 
kot smo bili v prejšnji sezo-
ni.«

Đuričićev princip
V soboto je zmagal tudi Ru-

dar. S 3:0 je bil doma boljši od 
Triglava, nato pa je odstopil 
zelo uspešni trener Velenjča-
nov Milan Đuričić. Navedel 
je le, da se njegovi varovanci 
ne držijo dogovora. Pripra-
vljen je sedeti na velenjski 
klopi le še v zadnjem krogu 
v Ljudskem vrtu.

DEAN ŠUSTER
Foto: SHERPA

posledica dobrega in sistema-
tičnega dela v zadnjih dveh le-
tih, ko so pridobili tudi nekaj 
novih igralcev, večino nekoč 
že članov kluba. »Ekipa se je 
odlično ujela, je homogena. 
Tekme smo taktično zrelo 
odigrali, konec koncev smo 
najučinkovitejša ekipa jesen-
skega dela prvenstva. Dose-
gli smo 36 zadetkov, imamo 
pa tudi odlično obrambo, saj 
smo prejeli daleč najmanj za-
detkov v ligi, le 11. To pomeni, 
da ima naša igra glavo in rep,« 
razlaga Neskič.

Trener posameznih igral-
cev ne želi izpostavljati, saj 
je prepričan, da je za dobro 
igro zaslužen prav vsak član 
ekipe. Ne gre pa spregleda-
ti, da je Žiga Vraničar z 11 
zadetki najuspešnejši strelec 
lige, sedem golov je dosegel 
Alen Neskič, šest kapetan 
David Firšt, štiri pa Burim 
Asllanaj. Staviti gre tudi na 
odličnega vratarja Marka Pe-
pelnaka.

Neskič se zaveda, da bo za 
izpolnitev cilja, napredova-
nje v 3. SNL - vzhod, v spo-
mladanskem delu prvenstva 
potrebnega še veliko dela. 
»Upam, da bomo nadaljevali 
z dobro igro, je pa dejstvo, da 
šteje samo končno prvo me-
sto. Upam, da nam uspe. Zna-
nje imamo, željo tudi, prav 
tako podporo lokalne sku-
pnosti, potrebovali pa bomo 
verjetno še nekaj sreče. Brez 

te v nogometu ne gre,« pravi 
trener Šmarčanov. Pri tem pa 
izpostavlja še pomanjkljivost 
ekipe: »Naš največji problem 
je, ker imamo študente, ki so 
v Ljubljani in Mariboru in ne 
trenirajo redno. Prav tako je 
nekaj igralcev zaposlenih in 
prav tako izpuščajo treninge, 
ampak upam, da to na našo 
spomladansko igro ne bo pre-
več vplivalo.«

Premagovali 
tudi na papirju 
močnejše
Ne le v ligaškem tekmo-

vanju, tudi v pokalu so se 
Šmarčani letos odlično od-
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ŠPORTNI 
KOLEDAR

PANORAMA

NOGOMET
1. SL, 19. krog: Domžale 

– CM Celje 0:2 (0:1); Krajcer 
(7), Pavlovič (74), Rudar – 
Triglav 3:0 (2:0); Stanarević 
(35-ag), Žinko (37), Brata-
novič (90), Nafta – Maribor 
0:3 (0:1), Koper – Olimpija 
2:0 (0:0), Hit Gorica – Mura 
1:2 (1:0).

MALI NOGOMET
1. SL, 12. krog: Nazarje 

– Puntar 1:2 (0:1); Metulj (36-
10 m), Kix – Dobovec 3:3 (0:1); 
Vrabel (6, 27, 34). Vrstni red: 
Litija 31, Dobovec 26, Oplast 
25, Puntar 21, Nazarje 12, 
Bronx 11, Kix 10, Casino Sa-
fir 4.

2. SL, 7. krog: Fragmat – Ve-
lenje 0:3 (0:0); Štraus (35), 
Softič (40), Čretnik (40). Vr-
stni red: Vuko 16, Slovenske 
Gorice 14, Velenje 13, Sevnica 
11, Kebelj, Fragmat, Brezje 10, 
Stripy 5, Tomaž, Velike Lašče 
4, Benedikt 1.

ROKOMET
Pokal EHF, prva tekma 

3. kroga: Gorenje – Vallado-
lid 33:23 (18:11); Melić 10, 
Bezjak, Dolenec, Miklavčič 
4, Medved, Bajram 3, Cehte 
2, Musa, Golčar, Dujmovič 1; 
Joli 5, Čutura, Nikčević 4.

1. B SL, 9. krog: Železni-
ki – Celje Pivovarna Laško B 
27:17. Vrstni red: Sevnica 18, 
Sviš 14, Grosuplje 10, Celje B, 
Kočevje, Cerklje 9, Dol 8, Do-
bova, Škofljica 7, Slovan, Veli-
ka Nedelja 6, Železniki 3.

1. SL (ž), 10. krog: Krka 
– Velenje 31:30 (18:17). Vrstni 
red: Krim Mercator, Zagorje 

16, Krka, Ptuj 14, Celje, Piran, 
Velenje 10, Ajdovščina 8, Na-
klo Tržič, Sežana 4, Olimpija, 
Burja 2.

KOŠARKA
1. SL, 7. krog: Šentjur – Mer-

cator 83:69; Marić 21, Rem-
bert 15, Držić, Nelson 14, 
Sebič 10, Ferme 5, Primorac, 
Pelc 2; Čajič 19, Mahkovic 17, 
Parklji – Hopsi 62:80; Lorbek 
15, Luznar, Kobal 10; Hohler 
15, Hannibal 13, Podvršnik 
11, Sviridov, Godler 10, Vašl 9, 
Sebič 8, Kobale 4. Vrstni red: 
Helios 14, Elektra 13, Šentjur 
12, Zlatorog 11, Maribor, Ge-
oplin Slovan, Rogaška, Hopsi 
10, Parklji 8, Mercator 7.

2. SL, 10. krog: Terme Oli-
mia – Portorož 84:74, Konjice 
– Branik 81:87. Vrstni red: 
Postojna 19, Grosuplje 18, 
Šenčur, Elektro Gorenjska 17, 
Branik, Portorož 16, Hrastnik, 
Radenska Creativ, Terme Oli-
mia 15, Medvode 14, Janče, 
Konjice 13, Litija 12, Nova 
Gorica 2.

1. SL (ž), 7. krog: Triglav 
– Rogaška 84:42; Zdolšek 18, 
Zalar, Radulovič 12; Lesjak 15, 
Jurše 10, Volarič 6, Muhovic 
5, Krajnik 4, Caenen 2. Vrstni 
red: Triglav 14, Athlete, Gro-
suplje 13, AJM 12, Ježica 11, 
Ilirija 10, Rašica 9, Rogaška, 
Domžale 8, Odeja 1.

Jadranska liga, 9. krog: He-
lios – Zlatorog 83:66; Pašalič 
21, Bubnič, Gay 15; Omić 13, 
Mali 11, Škifić 10, Vujasinovič 
9, L. Lapornik 7, Brodnik, Ž. 
Dimec 6. Vrstni red: Macca-
bi, Partizan, Union Olimpija, 
Cedevita 16, Cibona 15, Bu-
dučnost 14, Široki, Zagreb 
13, Hemofarm, Radnički 12, 
Crvena zvezda, Krka, Helios 
11, Zlatorog 10.

Jadranska liga (ž), 8. krog: 
Partizan – Athlete 101:62; Da-
bović, Butalija 21; Trebec 18, 
Oblak 11, Orozović 10, Ga-
brovšek 9, Gajić 6, Macura 5, 
Jagodič 2, Bošnjak 1. Vrstni 
red: Partizan, Hemofarm 14, 
Voždovac, Radivoj Korać 13, 
Čelik, Athlete, Budučnost 12, 
Mladi Krajišnik 10, Vojvodina 
9, Sloboda 8.

ODBOJKA
1. DL (ž), 8. krog: Aliansa – 

Puconci 3:0. Vrstni red: Koper 
24, Aliansa 20, Nova Gorica 
16, Vital 14, Formis 9, Puconci 
7, Jesenice Bled 4, Prevalje 2. 
(MiK)

Torek, 29. 11.

KOŠARKA
1. SL, 8. krog, Polzela: Hop-

si – Zlatorog (19).

Sreda, 30. 11.

ROKOMET
1. SL, 13. krog, Trebnje: 

Trimo – Celje Pivovarna La-
ško (19)..

Pokal RZS, osmina finala, 
Koper: Cimos – Gorenje (19).

1. SL (ž), 10. krog: Celje 
Celjske mesnine – Piran (19).

KOŠARKA
1. SL, 8. krog, Domžale: He-

lios – Šentjur (19).
1. SL (ž), 8. krog, Celje: At-

hlete – Grosuplje (20).

ODBOJKA
1. DL, 9. krog: Maribor – SIP 

Šempeter (20).

Cilj je znan: uvrstitev v tretjo ligo
Nogometaši Šmarja pri Jelšah jesenski del sezone končali na vrhu Štajerske lige – Prejeli le 11 zadetkov

Med zimskim odmorom ekipa trenira le enkrat tedensko, 
po 20. januarju pa se bodo začeli intenzivno pripravljati na 
spomladanski del sezone. Cilj je jasen: uvrstitev v 3. SNL, 
iz katere so izpadli po sezoni 2008/2009.

Od 18 članskih igralcev jih je kar 14 svojo nogometno pot 
začelo prav v mlajših selekcijah domačega kluba, kar je, 
kot poudarjata trener in predsednik NK Šmarje pri Jelšah, 
dokaz, da je delo v klubu dobro.

Košarkarji Zlatoroga so v 
Jadranski ligi izgubili tudi 
drugi letošnji slovenski ob-
račun, v Domžalah s 83:66. 
V 1. slovenski ligi je Šentjur 
premagal Mercator, Hopsi 
pa Parklje.

Laščani so gostovali pri He-
liosu, točke pa so štele dvoj-
no – za ligo ABA in domače 
prvenstvo. Nastopili so brez 
poškodovanega Vladimirja 
Panića (zvin gležnja) in to se 
je v igri zelo poznalo. Domači 
so na hitro povedli, prednosti 
niso več izpustili iz rok. Po 1. 
četrtini je bilo 27:20, ob pol-
času 47:35, ko je rezultat še 
dopuščal preobrat. V začet-
ku 3. četrtine je bilo jasno, 
da Laščani ne bodo kos mo-
štvu, ki ga vodi Celjan Zma-
go Sagadin. Njihova obramba 
je bila premalo agresivna, v 
napadu pa varovanci Rada 
Trifunoviča niso bili razigra-
ni. Od šestnajstih poizkusov 
za tri točke so zadeli le dva. 
Čeprav so na koncu z 31:26 
dobili skok pod obročema, je 
bilo to krepko premalo, da bi 
bili enakovreden tekmec go-
stiteljem. Za Helios je Drago 
Pašalić vknjižil 21 točk, na 
drugi strani Alen Omić 13.

Trener Rado Trifunovič je 
dejal: »Tekmo smo začeli pre-
mehko. Igra v obrambi je bila 
zelo slaba in tako v ligi ABA 
ne moreš igrati. Če bi odigra-
li bolj čvrsto, bi se zagotovo 
tekma drugače odvijala.« Do-
mači trener Zmago Sagadin 

ni bil povsem zadovoljen: 
»Še vedno imamo vzpone in 
padce. Močno nam padajo 
zbranost, odločnost, natanč-
nost. Vseeno smo na dobri 
poti. Je pa res, da so bili La-
ščani zelo oslabljeni, saj je 
manjkal Panić in posledično 
je bila tehtnica že na začet-
ku tekme nagnjena na našo 
stran.« Iz kroga v krog postaja 
jasno, da laška zasedba nujno 
potrebuje organizatorja igre, 
saj ima sicer odlični Daniel 
Vujasinovič pretežko delo, 
potem ko praktično na vsaki 
tekmi le na kratko zapusti 
parket. Moštvo potrebuje še 
klasičnega centra. Odgovorni 
v klubu bodo morali pohiteti, 
saj trenutno ni še prav nič iz-
gubljenega, vendar se bo zao-
stanek za ostalimi ekipami na 
lestvici začel še povečevati. 
Že z dvema zmagama bi lah-
ko skočili za pet mest višje, ko 
so razlike minimalne. Laščani 
bodo danes v 8. krogu DP go-
stovali pri Hopsih. »Na Polze-
li ima Laško vsako leto težko 
in neugodno gostovanje, kajti 
gre za lokalni obračun. Dobro 
se moramo pripraviti, maksi-
malno odigrati in zmagati,« je 
dodal Trifunovič.

Ločani trd oreh
Šentjur je v 7. krogu DP pro-

ti Mercatorju iz Škofje Loke 
prišel do pete letošnje zmage, 
ki ga je na lestvici popeljala 
na tretje mesto. Ob polčasu 
tekme v Hruševcu so gosti-

telji vodili za štiri točke, za-
tem prednost povišali na 10, 
vendar pa so gostje rezultat 
uspeli preobrniti. Mercator 
je pred zadnjo četrtino vodil 
za točko, a Šentjur se ni dal 
in dokazal, da je kvalitetnejši 
ter na koncu slavil s 83:69. 
Trener Damjan Novakovič je 
po zmagi dejal: »Tokrat smo 
bili absolutni favoriti in kot 
kaže, nam to v tej sezoni ne 
leži. Ni bilo pravega pristopa, 
zato smo gostom dovolili, da 
se razigrajo in zadenejo lahke 
mete. V drugem delu tekme 
smo že imeli lepo prednost, 
a znova dopustili Mercatorju, 
da se razigra. V zadnji četrtini 
smo poprijeli tako, kot bi mo-
rali že na začetku in zasluže-
no zmagali. Pretiranih analiz 
in kritik ne bo. Dobro delamo, 
smo tretji na lestvici in gremo 
naprej.« Igor Marić je dosegel 
21 točk. Šentjurčani bodo jutri 
gostovali pri Heliosu. »Velikih 
možnosti za zmago seveda ni-
mamo. Helios je najbolj do-
minantna ekipa, kar potrjuje 
sedem zmag brez poraza. V 
vseh elementih košarkarske 
igre bomo morali odigrati 
boljše kot proti Mercatorju. 
Mi bomo neobremenjeni in 
sproščeni, zato bomo nare-
dili vse, da dobro odigramo 
tekmo. Domačinom ne sme-
mo dopustiti skoka pod našim 
obročem, protinapadov in ne-
varnih metov za tri točke,« je 
pripomnil Novakovič.

MITJA KNEZ

Brez Panića pač ne gre …

Igor Marić je bil najboljši strelec Šentjurja proti Gorenjcem.

V mesecu juniju so nogometaši Šmarja (v modrih dresih) gostili ekipo zagrebškega Dinama, ki se je kasneje 
uvrstila v Ligo prvakov.

Ibrahim Neskič

rezali. Uvrstili so se v finale 
MNZ Celje in na poti do tja 
izločili kar dva drugoligaša. 
»Krško, ki je bilo takrat drugo 
na lestvici 2. lige, smo prema-
gali s kar 3:0, v polfinalu pa 
smo na gostovanju v Celju s 
3:1 ugnali Šampion,« našteva 
Neskič. Maja jih čaka finale 
proti Dravinji, so si pa šmar-
ski nogometaši za prihodnjo 
sezono že zagotovili igranje v 
slovenskem pokalu, kjer so že 
igrali leta 2003. Še eno od pri-
jateljskih tekem radi izposta-
vijo Šmarčani. Konec avgusta 
so z 2:0 premagali prvoliga-
ša Celje. »Premagali smo res 
najboljše moštvo v naši regiji 

in to si štejem v čast,« pravi 
Neskič.

Leto 2011 bo šmarskim 
nogometašem in njihovim 
navijačem zagotovo ostalo v 
spominu tudi po obisku ude-
leženca Lige prvakov, Dinama 
iz Zagreba. Gostili so jih ob 
junijskem slovesnem odprtju 
novega garderobnega objek-
ta s pokritimi tribunami v 
šmarskem športnem parku 
in jim dali dva gola. Prejeli 
so štiri. »Ta tekma je bila ve-
lika nagrada za naše igralce 
in odigrali so odlično. Navse-
zadnje so dali dva gola, lahko 
bi še kakšnega. Dinamo pa je 
tudi napolnil tribune, saj se je 

zbralo več kot 700 gledalcev,« 
se spominja trener.

Za prihodnost 
šmarskega 
nogometa se ni 
bati
Po letošnjih dobrih igrah 

so tribune v šmarskem špor-
tnem parku tudi sicer iz tek-
me v tekmo bolj polne. Kot 
poudarja predsednik kluba 
Radko Kvas, so k dobrim re-
zultatom precej pripomogli 
tudi dobri pogoji za treninge. 
Občina Šmarje pri Jelšah je 
zgradila nove garderobe s tri-
bunami, dobili so tudi primer-
ne klubske prostore. »Pogoji v 
našem športnem parku zdaj 
zadostujejo celo za igranje v 
2. ligi. Treba pa je izpostaviti 
še pomožno nogometno igri-
šče, ki ga je občina uredila za 
šmarsko osnovno šolo, tam 
pa sta tudi malonogometno 
igrišče z umetno travo ter 
atletska steza, kar je prav tako 
pomembno za dobro delo,« 
pravi Kvas.

V NK Šmarje pri Jelšah je 
skupaj okoli 120 igralcev, ki 
so razporejeni v sedem selek-
cij. Kot pravi Kvas, se za pri-
hodnost kluba tako ni bati: 
»Letos imajo prav vse selekci-
je dobre rezultate. Glavni cilj 

kluba pri mlajših selekcijah 
je ponovna uvrstitev kadetov 
in mladincev v 2. ligo. Vsak 
v svoji selekciji trenutno na 
lestvici zaseda drugo mesto. 
Zelo kakovostne so tudi osta-
le selekcije, U14, U12, U10 in 
U8.« Kot še dodaja predse-
dnik, je v klubu tudi za trener-
ski kader dobro poskrbljeno. 
Denarja je pa, kot skoraj pov-
sod, vedno premalo. Trenutno 
iščejo predvsem generalnega 
sponzorja.

ANJA DEUČMAN
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Drag kot konj
Cene tekmovalnih konj rastejo v nebo

V sklopu mednarodnega turnirja je bila v nedeljo popoldne z neposrednim televi-
zijskim prenosom tudi tekma za svetovni pokal Grand Prix, na kateri so tekmovali 
najuspešnejši svetovni jahači. Osvojene točke štejejo za centralno evropsko ligo in 
prav tako za svetovni pokal. Slovenski tekmovalci niso zasedli vidnejših uvrstitev. 
Najboljša predstavnica je bila Mirjam Vesenjak s konjem Unique na 8. mestu. 23. je bil 
Robert Bombek s konjem Colmina in 32. Lidija Grum s konjem Dorango Van De.

Minuli konec tedna se je na Lopati trlo konj. Že na samem 
dvorišču konjeniškega centra se jih je pod pokrovi najnovejših 
»terencev« skrivalo na ducate. Da ne govorimo o tistih konjih, 
ki so skrbno negovani čakali na svoj nastop v areni. Center 
konjeniškega športa Celje je gostil mednarodni konjeniški 
turnir v preskakovanju ovir pod okriljem Mednarodne ko-
njeniške zveze in Konjeniške zveze Slovenije.

Že vsak naključni mimoido-
či je lahko opazil, da je v ko-
njeniškem centru na Lopati šlo 
zares. Pred dvorano je zraslo 
pravo malo naselje prestižnih 
avtodomov, prikolic in vozil, s 
katerimi se je 150 tekmovalcev, 
med njimi tudi 54 Slovencev, in 
kar 280 konj pripeljalo od blizu 
in daleč. Vsak dan so tekmova-
li v petih različnih kategorijah, 
najprestižnejša Grand Prix je 
bila na programu v nedeljo 
popoldne.

V areni je konj za konjem v 
svoji brezhibni eleganci preska-
koval ovire. Ob vsakem skoku 
je številnemu občinstvu zasta-
jal dih, še posebno takrat, ko je 
kakšno drobceno dekletce ob-
vladovalo vsaj desetkrat težjo 
žival. Na srečo vseh gledalcev 
ponesrečenih nastopov ni bilo 
dosti in so lahko z užitkom 
spremljali tekmovanje. Pogre-
šali so morda le kakšne od-
mevnejše rezultate Slovencev, 
ki so se držali načela važno je 
sodelovati in ne zmagati.

Tudi 1,8 milijona 
dolarjev za konja
Da v zadnjem času konjeni-

štvo postaja čedalje bolj presti-
žen šport, vsekakor potrjujejo 
visoke cene tekmovalnih konj, 

ki jih določajo glede na dose-
žene rezultate. »Najdražjega 
konja, ki smo ga pričakovali te 
dni, ni bilo, saj je njegov lastnik 
zbolel in odpovedal udeležbo. 
Konj pa naj bi bil vreden kar 
1,8 milijona dolarjev. Cene 
tekmovalnih konj v Sloveniji 
se gibljejo nekje od petdeset 
tisoč pa vse tja do dvesto tisoč 
evrov. Če konja ne moreš pro-
dati, praktično ni vreden nič,« 
je pojasnjevala organizatorka 
tekmovanja Nika Bosio. Pri 
izkušeni poznavalki konj smo 
tudi preverili, ali rek trmast kot 
konj dejansko drži: »Velikokrat 
mislimo, da se konj upira, ker 
je trmast. A pogosto je vzrok v 
bolečini, za katero mi ne vemo. 
Konj je velika žival, ki ima zelo 
zapleten organizem. Vzrok za 
upiranje je torej največkrat 
slabo počutje.« Ker rek trmast 
kot konj očitno ne drži čisto 
popolnoma, bi bilo morda bo-
lje, če bi ga spremenili v »drag 
kot konj«.

ŠPELA OŽIR, foto: SHERPA

»Berajter« oziroma pripravljalec konj ima pri tekmovanju pomembno, a javnosti nevidno vlogo. Zjutraj 
konja očisti, nakrmi in napoji ter ga pred nastopom tudi ogreje.

V sklopu nedeljske tekme Grand Prix so pripravili tudi spremljevalni program, na katerem so nastopili 
tudi lipicanci.

Konj v divjini nikoli ne preskakuje ovir višjih od 1,2 metra in se jih raje ogne. Preskakovanje ovir na tekmovanjih, visoke so tudi do 1,6 metra, 
je priučen gib, ki se ga konj brez jahača ne bi lotil.

Western jahanje v Evropi ni posebno pogosto, vendar je leto za letom 
bolj priljubljeno.

Glavna organizatorka tekmo-
vanja Nika Bosio je s potekom 
mednarodnega tekmovanja v 
preskakovanju ovir zadovoljna. 
Le rezultati Slovencev bi lahko 
bili odmevnejši.
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Minuli teden bi moralo sojenje Selimu Shabaniju in Danielu Hrovatu že preiti v zaključ-
ni del, saj so zadnje tedne predvsem pregledovali listinske dokaze. Vendar se je zgodilo 
nepričakovano. Zagovornika obtoženih sta namreč predlagala, da se vsa dokumentacija 
tega sodnega primera preda Specializiranemu oddelku Vrhovnega državnega tožilstva. 
To je namreč nekdanja skupina za pregon organiziranega kriminala.

Denisu Šumlaku, pijanemu povzročitelju tragične ne-
sreče, ki se je zgodila leta 2007 v Škofji vasi, so na celjskem 
okrožnem sodišču izrekli leto dni in 6 mesecev zapora. V 
prometni nesreči je umrl njegov prijatelj, sicer sopotnik 
na sprednjem sedežu, medtem ko je kolega, ki je sedel 
zadaj, postal invalid. Šumlak je imel najmanj 2,03 grama 
alkohola na kilogram krvi, na delu, kjer je omejitev 50 
km/h, pa je vozil 107 km/h.

Popravek
V prispevku z naslovom Plačljivi lažni alarmi, Ma-

lomarnost zaposlenih tudi stane, ki je bil v Novem te-
dniku objavljen 15. novembra 2011 je avtorica Simona 
Šolinič zapisala napačne trditve, ki potrebujejo dodatno 
pojasnilo.

Pri navajanju dogodka iz srede, 9.11. avtorica navaja:«  … 
da je prišlo do lažnega alarmiranja, torej, da je nekdo priti-
snil nekam, kamor ne bi smel.« Po pregledu poročil iz tega 
dne smo ugotovili, da v stavbi na Prešernovi ta dan alarm ni 
bil sprožen. Napačna je tudi navedba vzroka sprožitve alar-
ma v enoti banke, v četrtek, 10.11., kjer naj bi, po navedbah 
avtorice članka, nekdo od zaposlenih po nesreči alarmiral 
celjske policiste. Ugotovljeno je bilo, da se je alarm v enoti 
banke sprožil zaradi del v sosednjem lokalu, v času ko 
banka ni poslovala.

Banka Celje d.d., Tatjana Rajh, 
svetovalka za odnose z javnostmi

Šumlak je zaradi prevelike hitrosti zapeljal s ceste na bankino, drsel po vozišču in trčil 
v prometni znak ter v zid ob vozišču. S prijatelji so pred tem pili v nekem lokalu. »Treba je 
vedeti tudi, da sta se oba njegova znanca prisedla k njemu v avtomobil, čeprav sta vedela, 
da je Šumlak pijan,« je še dejal sodnik Marko Brišnik.

Denis Šumlak. Obžalovanje ne more zavrteti časa nazaj.

Za smrt in 
invalidnost 
leto in pol 
zapora
Olajševalna okoliščina: obžalovanje

»Ko tožilstvo predlaga 
neko kazen, bodisi visoko 
bodisi nizko, obramba pa 
trdi drugače, imata lah-
ko vsak po svoje prav. Bo 
morda kdo rekel, da je bila 

kazen premila, vendar je 
treba poznati vse okolišči-
ne! Senat je tisti, ki mora 
razmisliti o tej kazni in 
pomembno je, da je pra-
vična,« je ob razlagi sodbe 

dejal sodnik Marko Brišnik. 
»Ne moremo prezreti hitro-
sti vožnje tik pred nesrečo, 
ki je bila 50 km/h več, kot 
je omejitev. To ne kaže na 
to, da voznik ni razmišljal, 
ampak je hotel tako peljati. 
Tudi ni mogoče reči, da se 
človek v bistveno zmanjša-
ni prištevnosti ne zaveda 
svojih dejanj. Prištevnost 
je obstajala, čeprav je bila 
zmanjšana,« je nadaljeval 
Brišnik. Na višino kazni je 

vplivalo tudi dejstvo, da je 
bil Šumlak pred nesrečo in 
po njej nekaznovan zaradi 
prekrškov v cestnem prome-
tu ter da nesrečo obžaluje. 

»Boli tudi to, da vidiš prija-
telja, ki je invalid, in da se 
zaveš, da si izgubil še ene-
ga prijatelja,« je še pojasnil 
sodnik. Tožilstvo je sicer za 

povzročitelja zahtevalo leto 
dni zapora več. Sodba še ni 
pravnomočna

SŠol
v Foto: SHERPA

Luknja v zakonu 
ali neutemeljen 
predlog?
Predlog zagovornikov preložil sojenje za tihotapljenje mamil

Selim Shabani in Daniel Hrovat

per gospodarstvo, za katera 
se lahko izreče kazen petih 
let zapora ali hujša kazen in 
tudi – to je pomembno v tem 
primeru – za storilce kaznivih 
dejanj, za katera se lahko iz-
reče kazen desetih let zapora 
ali hujša kazen, če je bilo de-
janje izvršeno v hudodelski 

združbi, pristojen ravno lju-
bljanski oddelek specializira-
nih tožilcev. Shabani in Hro-
vat pa naj bi delovala ravno v 
»hudodelski združbi«. Torej 
se bodo zdaj s takšnimi pri-
meri ubadali specializirani 
tožilci, vprašanje pa je, ali 
to velja za postopke, ki so že 
na sodiščih, in za obravnavo 
kaznivih dejanj, ki so se zgo-
dila pred datumom uporabe 
tožilskega zakona.

Na začetek?
Če bi morali ves spis preda-

ti v Ljubljano, bi to pomenilo, 
da bi sodne postopke morala 
voditi tudi posebna skupina 
specializiranih sodnikov na 
celjskem okrožnem sodišču 
in bi se sojenje vrnilo na za-
četek. Predlog je povzročil 
majhno zmedo, saj je bilo v 
sodni dvorani slišati, da nikjer 
v tem zakonu ne piše, ali ta 
določba velja za starejše pri-
mere ali le za kazniva dejanja, 
storjena po datumu začetka 
uporabe tega zakona, torej po 
6. novembru letos. Čeprav so 
z Vrhovnega tožilstva RS na 
sodišče poslali odgovor, da tak 
predlog ni utemeljen, ga na 
sodišču niso mogli upošteva-
ti, saj na dopisu sploh ni bilo 

ne žiga ne funkcije osebe, ki 
je sicer bila podpisana (to naj 
bi bil vrhovni državni tožilec). 
Do bolj uradnega odgovora 
tožilstva bo treba počakati, 
sodnik pa je do takrat obrav-
navo preložil. Takšne situacije 
odpirajo možnost tudi ostalim 
zagovornikom pri podobnih 
postopkih, kar bi te le upoča-
snilo, zato smo odgovore na 
vprašanja, kaj storiti v takšni 
situaciji, poslali minuli četrtek 
na vrhovno državno tožilstvo. 
»Zakon o državnem tožilstvu 
je začel veljati 6. 11. 2011. 
Glede pristojnosti za obrav-
navanje določenih kazen-
skih zadev v Specializiranem 
državnem tožilstvu določbe 
tega zakona veljajo od dneva 
njegove veljavnosti za navede-
na kazniva dejanja, ki so bila 
storjena po tem datumu. Izlo-
čitvene razloge, ki veljajo za 
državne tožilce določa Zakon 
o kazenskem postopku. Pri-
stojnosti državnih tožilcev, ki 
imajo ustrezen status tožilca 
za opravljanje tožilske funk-
cije pred sodiščem ustreznega 
ranga, ni mogoče izpodbijati 
s sklicevanjem na organiza-
cijske določbe,« so nam od-
govorili.

SŠol, foto: SHERPA

Po novem tožilskem za-
konu, ki se je začel upora-
bljati v začetku novembra, 
je ravno ta oddelek zadol-

žen za pregon takšnih ka-
znivih dejanj, kot jih očitajo 
Shabaniju in Hrovatu. Kaj 
zdaj?

Pregled novega tožilskega 
zakona pokaže, da 192. člen 
govori o tem, da je za pregon 
storilcev kaznivih dejanj zo-
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»Začelo ga 
je preganjati 
truplo«
Zaradi brutalnega uboja za 10 let v zapor

Franjo Bolarič

Bolaričeva partnerka Mika Robida je bila obtožena opustitve pomoči. Čeprav naj bi 
slišala ropot v zgornjem stanovanju in čeprav ji je partner dejal, da je udaril soseda, ni 
takoj poklicala policije oziroma reševalce, ki bi poškodovanemu lahko pomagali. To je 
storila šele čez nekaj dni, ko je bilo za pretepenega že prepozno. Tožilka je zanjo zah-
tevala 6 mesecev kazni, izrekli pa so ji leto pogojne kazni s preskusno dobo 3 let.

»Mislim, da ve precej več, kot je povedal,« je dejala to-
žilka Marinka Čakš v svojem zaključnem govoru na so-
jenju za uboj Albina Kneza na Ljubnem letos pozimi, ki 
ga očitajo Franju Bolariču. »Poškodbe so pokazale, da so 
bili njegovi udarci močni in da je bil to grozovito kaznivo 
dejanje,« je nadaljevala in pribila, da zanj zahteva 14 let 
zapora. Sodni senat se je odločil in Bolariču dosodil 10 
let zapora.

Policistki grozil z ubojem
Celjski kriminalisti so pretekli teden pridržali 30-letnega Velenjčana, ki je grozil velenj-

skima policistkama. Moški naj bi grožnje izrekel na Okrajnem sodišču v Velenju, kjer je 
bil zaslišan. Poleg tega naj bi ju tudi žalil. Eni izmed policist je zagrozil celo z ubojem.

Policisti so ga ovadili zaradi preprečitve uradnega dejanja ali maščevanja uradni osebi, 
preiskovalni sodnik je zanj odredil celo pripor, kar kaže, da je šlo za zelo resne grožnje. 
Moški se ni umiril niti, ko ga je med sojenjem opozorila sodnica. »Po izrečenih grožnjah 
je odšel na metadonsko terapijo v velenjski zdravstveni dom, po vrnitvi pa je policistki 
pred sodiščem ponovno grozil z ubojem,« so sporočili s celjske policije. Kriminalisti so 
po pridržanju pri njem opravili tudi hišno preiskavo, kjer so iskali orožje. 30-letnik je že 
stari znanec policije, ki je bil že pravnomočno obsojen za nasilna kazniva dejanja. Zaradi 
zadnjih izgredov mu grozi zapor do petih let.

Obtoženčeva zagovornica 
Andreja Ferme je predlagala 
izločitev izjave med zasliša-
njem Bolariča na policiji, o 
čemer smo že pisali, ker mu 
policisti naj ne bi prebrali 
vseh pravic. A je sodnica tak 
predlog zavrnila. Po odve-
tničinem mnenju za njegovo 
krivdo ne obstaja noben ma-
terialni dokaz. Naj spomnimo, 
da je Bolarič čudežno izgubil 
spomin o pretepu soseda, spo-
minjal pa se je, da naj bi ga po-
licisti žalili in mu menda niso 
prebrali vseh pravic …

SŠol, foto: SHERPA

»Preiskovalci so našli delce 
obleke, ki je zgorela. To do-
kazuje navedbe, da je Bolarič 
naročil partnerki, naj zažge 
obleko, ki jo je imel na sebi, 
ko je pretepal Kneza. Knez 
ga tudi ni napadel, torej se 
Bolariču ni bilo treba braniti 
pred nečim. Partnerki naj bi 

dejal ›ubil sem ga‹, se pravi, 
vedel je, kaj je storil, čeprav 
je kasneje dejal, da mu je pri-
mazal ›le‹ klofuto. In ker ga je 
po pretepu pustil ter odšel, to 
pomeni, da je njegovo smrt 
hotel. Čez čas pa ga je začelo 
preganjati truplo …« je dejala 
tožilka.

Je na 
posnetku 
res Poplaz?
Na sojenju predvsem o tem, ali bi mo-
rali zaseči original ali kopijo

INFO 113

Kradli v Velenju
V noči na petek je neznanec s parkirnega prostora na Žarovi cesti v Velenju ukradel 

tovorno vozilo znamke Mercedes Actros.
Vozilo je bele barve, na njem so bile nameščene registrske tablice CE L4-54E. Podjetje, 

ki je lastnik tovornega vozila, je s tatvino oškodovano za 70.000 evrov. V isti noči pa so 
nepridipravi vlomili v poslovni prostor na Starem trgu v Velenju. Odnesli so nekaj oblačil 
ter menjalni denar. Škode je 500 evrov.

Po nakit in denar
Pretekli konec tedna so storilci vlomili v stanovanjsko hišo na Cesti na Ostrožno v 

Celju.
Lastnica pogreša zlatnino, ročne ure in denar. Škode naj bi bilo kar za deset tisoč evrov. 

Tatovi so prišli tudi v stanovanjsko hišo v Ločici ob Savinji. Zatem ko so pregledali vse pro-
store, so odnesli nekaj denarja in nakit, za seboj pa pustili za okoli 2 tisoč evrov škode.

Sšol

V ponedeljek so na soje-
nju Bojanu Poplazu več ur 
na celjskem sodišču raz-
glabljali o posnetkih vide-
okamer, ki naj bi zaznale 
ravno njega med namešča-
njem ročne bombe na vra-
ta Vegradove stavbe lani 
septembra. Med drugim 
so zaslišali policista, ki je 
posnetek v Vegradu zasegel 
ter nekdanjega Vegradove-
ga zaposlenega v informati-
ki, ki je ta posnetek predal 
policistu.

Toliko govora o - po mne-
nju Poplazovega odvetnika 
Boštjana Verstovška - spor-
nem posnetku je tudi zato, 
ker naj bi policist, ki naj bi 
pregledoval posnetke v pre-
iskavi dejal, da je domnevni 
čas nastavitve bombe v za-
znamek napisal na podlagi 
zapisa, ki je viden na po-
snetku. Ob pregledu istega 
posnetka v sodni dvorani 
pa zapisa časa ni bilo vide-
ti. Ravno zato poskušajo 
pojasniti vse podrobnosti v 
zvezi s tem. Verstovšku se 
namreč zdi čudno, da nih-
če od kriminalistov ni od 
Vegrada zahteval originalne 
posnetke, ampak so zasegli 
le kopijo. To je na računal-
niku naredil kar Vegradov 

Bojan Poplaz je tokrat sojenje spremljal brez vprašanj. Vse si je na-
tančno tudi zabeležil.

informatik. Je pa na sojenju 
zaslišani velenjski policist, ki 
je posnetek zasegel, dejal, da 
pa so v drugem primeru, ko 
je šlo za neko tatvino v istem 
podjetju, zasegli kar cel ser-
ver, torej originalne posnet-

ke. Vegradov informatik je 
pojasnil, da je istega dne, ko 
je posnetek na USB ključku 
predal kriminalistom, prav 
tako preiskovalcem dal še 
posnetek na CD, kar pa je 
zaslišani policist zanikal. O 
zasegu kopij in originalov v 
takšnih preiskavah je padlo 
kar nekaj vprašanj še enemu 
celjskemu kriminalistu, ki si-
cer ni podkovan z znanjem v 
računalništvu, kljub temu pa 
je razložil, kako zasegajo to-
vrstne dokaze in da na celjski 
policiji vedno shranijo tudi 
varnostno kopijo. Pričakova-
ti je še, da bodo v naslednjih 
tednih zaslišali še antropo-
loga, domnevno iz tujine, ki 
bo presodil, ali je na teh sicer 
zelo slabih posnetkih, resnič-
no Poplaz ali kdo drug.

SŠol, foto: SHERPA



17

���Št. 93 - 29. november 2011���

V Osnovni šoli Polzela so za učence od 1. 
do 4. razreda v novembru pripravili teden 
Mačka Murija, ki so ga sklenili z velikim 
mačjim koncertom. Na njem je nastopila 
nekdanja učenka polzelske OŠ Tanja Cizej 
Baletić kot izvrstna vokalistka z možem ki-
taristom Tončijem Baletićem in s flavtistko 
Mojco Ušen Tkalčec.

Otrokom iz vrtca in učencem so pripravili 
imenitno predstavo, na kateri sta se predsta-
vili tudi šestletna Nina Cizej kot Muca Maca 
in desetletna Ana Baletić kot imenitna reci-
tatorka v slovenskem jeziku, čeprav živi s 
starši v Dubrovniku. Otroci so prepevali in 
plesali na songe iz Mačka Murija. Ker je v 
letošnjem šolskem letu Cankarjevo tekmo-

vanje iz slovenščine posvečeno tej izvrstni 
knjigi Kajetana Koviča, je knjižničarka Alja 
Bratuša s sodelavkami organizirala vrsto de-
javnosti. Učenci so z učiteljicami prebirali 
zgodbo, učiteljica glasbene vzgoje Mija No-
vak je učence naučila prepevati songe, uči-
teljica športne vzgoje Nanika Cvikl je zanje 
pripravila plesne koreografije, v računalni-
ški učilnici so se interaktivno podali v Mačje 
mesto, v knjižnici so spoznavali ustvarjalce 
knjige in pesmi, pri pouku so likovno in be-
sedno poustvarjali, v oddelkih podaljšanega 
bivanja pa so pisali mačjo kroniko, izdelali 
hiši Mačka Murija in Muce Mace, priredili 
mačjo čajanko, kviz in lutkovno igrico.

TT

V kulturnem domu v 
Braslovčah je bila v okviru 
društva prijateljev mladine 
že tradicionalna adventna 
pravljična delavnica.

Tokrat je bila obarvana 
malo drugače, saj so lahko 
otroci uživali v otroški pred-

stavi z naslovom Božični ko-
laček z napako, ki jo je izve-
dlo gledališče Pravljičarna.

Kot je povedala predsedni-
ca DPM Braslovče Branka 
Nerad, so bili organizatorji 
zelo presenečeni nad toli-
kšnim številom otrok. Po tej 

decembrsko obarvani zgod-
bici so otroci in njihovi starši 
izdelovali adventne venčke, 
okraske in aranžmaje, ki so 
bili polni otroške domišljije, 
tako da si je vsak izdelek za-
služil občudovanje.

TT

Od avgusta do oktobra je bil v Medob-
činski splošni knjižnici Žalec nagradni 
natečaj za mlade z naslovom Iščemo naj 
zgodbo iz steklenice, iščemo naj stekleni-
co z zgodbo. Z natečajem so želeli spod-
buditi mlade bralce, da bi napisali svoja 
razmišljanja o življenju na samotnem 
otoku, o civilizaciji. Glavna nagrada je bil 
obisk Gardalanda. Zgodbo so morali oddati 
v okrašeni steklenici.

Za sodelovanje so se odločile OŠ Braslov-
če, Petrovče, Šempeter in podružnična šola 
Tabor. Dobili so 50 zgodb, 6 risb na temo 
natečaja in 57 lepo okrašenih steklenic. Vsi 
so se zelo potrudili, še zlasti najmlajši, ki so 
napisali samo nekaj stavkov, vendar so vanje 
vpletli svojo bogato domišljijo. Vse steklenice 
in odlomke iz vseh zgodb si lahko ogledate 

na razstavi v Medobčinski splošni knjižnici 
Žalec do 5. decembra. Razstavljena je tudi 
prvonagrajena zgodba učenke OŠ Braslovče 
Špele Bednjanič. Komisija je soglasno izbrala 
njeno zgodbo zaradi bogatega besednega za-
klada in izpovednosti. S knjižnimi nagradami 
so nagradili še 25 učencev.

Zelo težko delo je imela komisija tudi pri 
ocenjevanju steklenic. Vsaka je bila po svoje 
nekaj posebnega, izvirna in enkratna. Komi-
sija je izbrala 12 steklenic, avtorji so dobili 
komplete za ustvarjanje.

Razpisali so tudi nagradni literarni natečaj 
na isto temo za odrasle. Do 5.decembra je 
treba oddati zgodbo v steklenici in steklenico 
z zgodbo, da si lahko prislužijo enodnevni 
decembrski ogled prednovoletnega Dunaja.

TT

V petek, 18. novembra, je bilo jutro na I. 
OŠ Žalec zaznamovano s posebnim zajtr-
kom – slovenskim zajtrkom.

Učenci predmetne stopnje so zajtrkovali 
v jedilnici, učenci razredne stopnje pa v ra-
zredih. Zajtrk je vseboval samo slovensko 
hrano: črni kruh z maslom in medom ter 
skodelico mleka. V jedilnici nas je obiskal 
še čebelar, ki nam je predstavil razne vrste 
medu in pokazal del satovja. Izvedeli smo 
kar nekaj zanimivosti o medu, njegovi pri-
delavi ter seveda o čebelah. Učencem 4. in 6. 
razreda je Andreja Žolnir iz Kmetijsko goz-
darskega zavoda Celje predstavila pomen 
uživanja lokalno pridelane hrane, učencem 
5. razreda pa je Saša Krajnc Smajila pred-
stavila zdravilne učinke meda in izdelkov iz 
medu. Siti in z zdravim medom posladkani 
smo se odpravili k pouku, med glavnim od-
morom pa nas je pričakala še običajna mali-
ca, ki jo imamo vsak dan.

Že cel teden smo učenci spoznavali po-
men zajtrka, zdrave prehrane in čebelar-
stva. Raziskovali smo, kaj so jedle naše 
babice in dedki. Pobrskali smo za tradicio-
nalnimi slovenskimi jedmi, zapisali recepte 
in še kaj. Svoja spoznanja smo izrazili v 
slikah, izdelkih pa tudi z besedo na pla-
katih in vse predstavili na hodnikih šole. 
Da pa bi vse izgledalo še bolje, je bilo na 
ogled nekaj slovenskega sadja: dve sorti 
jabolk ter njim sorodne nešplje. Teden je 
tako minil v duhu slovenskega izročila in 
v skrbi za zdravje.

Sprememba nam je dobro dela, zdrav zaj-
trk pa je odličen začetek dneva. Še posebej za 
tiste učence, ki ne zajtrkujejo doma. Želimo 
si, da bi tradicionalni slovenski zajtrk postal 
res tradicionalen in vsakodnevni obred v do-
ber začetek dneva.

SARA DUJIĆ, 8. c,
I. OŠ Žalec

Z mačjega koncerta

Teden Mačka Murija 
v OŠ Polzela

Najboljše steklenice so na razstavi v žalski knjižnici.

Steklenica in zgodba

Pri izdelavi okraskov in adventnih venčkov

Božični kolaček z 
napako

Zajtrk za dober začetek
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Pred časom so se zbrali nekdanji učenci preboldske 
osnovne šole, ki so končali šolanje leta 1976, se pravi pred 
35 leti. Letošnje srečanje je bilo nekaj posebnega, saj so ali 
še bodo do konca leta vsi stopili v družbo abrahamovcev 
– med petdesetletnike.

Četrta sezona 
Aninih večerov

V organizaciji Kulturnega društva Prevorje se je okto-
bra začela četrta sezona Aninih večerov. V goste so pova-
bili idejnega očeta teh prireditev patra Karla Gržana.

Z voditeljico Marijo Frece Perc sta razpredala na temo o 
pomenu podob v našem življenju. Sprehodila sta se skozi vsa 
obdobja človekovega življenja. Gržan je največji poudarek 
namenil otroštvu, kajti podobe, tako pozitivne kot negativne, 
se takrat usidrajo v telesu, duhu in duši. Posebne podobe, ki 
predstavljajo škodljivost, so računalniške igrice, prav poseb-
no podobo pa si vsakdo ustvari, ko mu nekdo umre …

V sklopu večera so odkrili poslikavo odrske stene, ki je 
nastala pod prsti članov Društva likovnih ustvarjalcev Rifnik 
Šentjur. Z diapozitiva pa so obiskovalci lahko spoznavali 
upodobljene zgodbe, ki jih nosi leseni kip razbojnika Guzaja 
pred šolo umetnika Francija Černelča. Večer so glasbeno 
obogatili člani etno skupine Nojek iz Bistrice ob Sotli.

MAJDA REZEC, foto: DVHLetos 
prvi med 
desetimi

V Društvu upokojencev 
Dobrna deluje tudi bali-
narska sekcija. Vodi jo Jože 
Brecl, tekmujejo pa v ligi 
Savinjsko–Šaleške regije, v 
kateri nastopa 10 ekip.

Letošnje tekmovanje so 
zaključili z odličnim prvim 
mestom, pred Polzelo in Slo-
venskimi Konjicami. V okvi-
ru praznika občine Dobrna 
priredijo vsako leto turnir, 
prav tako ob Noči pod kosta-
nji. V društvu se rekreirajo 
tudi članice.

JA

13. in 14. oktobra je Center za socialno 
delo Celje organiziral izlet rejnic in rejni-
kov ter strokovnih delavcev v Medjugorje, 
Mostar in v Sarajevo.

Ogledali smo si čudovite slapove Kravice, obi-
skali komuno Cenacolo, kjer živijo in ustvarjajo 
dekleta, ki se zdravijo zaradi različnih odvisno-
sti. Ena od stanovalk nam je predstavila komu-
no, ustanoviteljico, dejavnosti ter obveznosti in 
dolžnosti deklet, ki so na zdravljenju.

Obisk Medjugorja je bil priložnost za poseb-
na doživljanja, saj nas je pričakala nepretrga-
na kolona vernikov iz celega sveta in energija 
drugačnosti ter povezovanja. Tisti, ki so želeli, 
so lahko obiskali mašo, si ogledali kip Marije 
in bronasti kip Kristusa, ki ga je leta 1998 iz-
delal slovenski kipar Andrej Ajdič.

Izlet smo nadaljevali v Mostarju, kjer smo 
si ogledali njegove znamenitosti, predvsem 
Stari most čez reko Neretvo, ki je bil zgrajen 
v 16. stoletju in povezuje dva dela mesta. 
Končni cilj je bil obisk Sarajeva, ogled po-

sebnosti starega mestnega jedra, Baščaršije 
in seveda pokušina njihovih kulinaričnih 
specialitet. Potovanje sta zaznamovala dobro 
razpoloženje in petje starih ljudskih pesmi.

Naše potovanje je bila priložnost medse-
bojnega druženja in izmenjave izkušenj s 
čudovitimi ljudmi, rejniki, ki vsakodnevno 
skrbijo in varujejo otroke staršev, ki te svoje 
vloge ne znajo, ne zmorejo ali nočejo opra-
vljati. Pri delu z otroki pa velikokrat doživlja-
jo kritike. Njihova dejanja, načini, pristopi so 
nenehno pod drobnogledom socialne službe. 
Prav zato se je nam, strokovnim delavcem, 
zdelo pomembno spoznati ljudi, ki jim otro-
ke zaupamo v varstvo in vzgojo, saj so to 
ljudje, s katerimi strokovni delavci velikokrat 
delimo podobne občutke veselja, ponosa ali 
pa tudi žalosti in razočaranja. In ponovno 
smo imeli dobre občutke, torej imamo otroke 
v pravih rokah. Upamo in si želimo, da bi 
skupno potovanje še kdaj ponovili.

CVETKA VODIŠEK

Udeleženci srečanja pred žalskim hotelom

Z rejnicami v Bosni

Ekipa balinarjev Dobrna

Srečanje sošolcev 
abrahamovcev

Srečanja se je udeležilo 
45 učenk in učencev vseh 
treh nekdanjih osmih razre-
dov, ki so jim bile razredni-

čarke Ida Završnik, Marija 
Dežnikar in Helena Ocvirk. 
Slednja je že umrla, sreča-
nja pa sta se udeležili Za-

vršnikova in Dežnikarjeva 
in tako z nekdanjimi učenci 
tudi obudili spomin na čas 
pred 35 leti. Vsekakor pa 
je bilo druženje prijetno 
in nepozabno. Kot so po-
vedali glavni organizatorji 
srečanja Samo Golavšek, 
Leonida Bončina, Dragica 

Drobne in Jože Klančnik, 
so se doslej srečali že tre-
tjič, ker pa biološka ura 
neustavljivo hitro teče, se 
bodo odslej srečevali bolj 
pogosto, zagotovo pa čez 
pet let, ko bodo obeleževali 
40-letnico.

DN

Pater Karel Gržan je z voditeljico Marijo Frece Perc razpredal o po-
dobah, ki nas v življenju spremljajo na vsakem koraku.
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Golfisti zbrali 
pomoč za 
mlado mamico

Golf igrišče v Olimju vsako leto že tradicionalno na 
zadnji oktobrski dan gosti dobrodelni mednarodni hu-
manitarni golf turnir čarovnic. Tudi letos so na pobudo 
organizatorja Andreja Baloha združili moči in ves izku-
piček turnirja skupaj z donacijami sponzorjev namenili 
v dobrodelni namen. Zbrali so 2.530 evrov, ki bodo mladi 
mamici in njeni hčerki olepšali letošnjo jesen in zimo.

Letos že sedmi dobrodelni mednarodni golf turnir čarovnic 
vsako leto pomeni enega od vrhuncev golfa na golf igrišču A 
pri Amonovih v Olimju. 51 golfistk in golfistov je 31. oktobra 
združil šport in dobrodelnost.

Poleg ustaljenih kategorij turnirju posebno noto dodajo 
čarovniške discipline. Tako si je letos laskavi naziv naj ča-
rovnice z najboljšim bližanjem žogice z metlo prislužila do-
mačinka Amanda Amon. Med čarovnicami je skupno slavila 
Anica Škrinjar, med čarovniki pa Tim Cestnik. Vsi skupaj so 
večer zaključili ob dobrodelnem koncertu Nine Pušlar.

PČ, foto: Tanja Bregar

Vsako leto oktobra pripravi skupina glasbenikov do-
brodelni koncert v Špesovem domu v Vojniku. S tem se 
spomnijo Vlada Kocmana iz Šentruperta, ki je bil več let 
soorganizator jubilejnih radijskih oddaj Vrtiljak polk in 
valčkov na terenu ter drugih prireditev.

Letos so se vabilu prijazno odzvali ansambel Krajcarji iz 
Braslovč, ki so izdali že pet plošč in delujejo dvanajst let, 
glasbena veterana, častni godec Slovenije harmonikar Viki 
Ašič in baritonist Andrej Bremec, mladi in obetavni harmoni-

kar Domen Trobiš ter Tone Vrabl, ki je program povezoval. V 
uri trajajočem programu so nastopajoči tako razvneli domske 
stanovalce, da so pri večini pesmi tudi aktivno sodelovali. 
Srečanja se je udeležil tudi župan Kozjega Andrej Kocman, 
ki je sorodnik Angelce Kocman, Vladove mame, ki preživlja 
jesen življenja v Špesovem domu. Direktorju doma Draganu 
Žoharju pa so nastopajoči in poslušalci čestitali za srebrni 
grb, ki ga je dobil ob letošnjem prazniku občine Vojnik.

TV

Zastopali 
Slovenijo

Evropski parlament si vse bolj prizadeva osveščati mlade in kre-
piti njihovo zavest o enotni Evropi. V ta namen vsako leto pripravi 
tekmovanje Euroscola, kjer dijaki za kratek čas postanejo poslanci, 
ki debatirajo o aktualnih evropskih vprašanjih.

Na junijskem finalnem državnem tekmovanju v celjskem Narodnem 
domu so prvo mesto osvojili dijaki Srednje zdravstvene šole Celje, 29. 
septembra pa so zastopali Slovenijo v prostorih Evropskega parlamenta 
v Strasbourgu. Pod mentorstvom Irene Kramberger in Katarine Čolovič 
je 21 dijakov zelo uspešno zastopalo našo državo.

Teme letošnjega srečanja so bile evropske vrednote, prostovoljstvo, 
obnovljivi viri energije, svoboda obveščanja, demokracija in državljan-
stvo ter prihodnost Evrope. Po celodnevnem napornem delu v parla-
mentu se je v finale tekmovanja o poznavanju Evropske unije uvrstila 
dijakinja Maša Zavolovšek, 4.c iz programa zdravstvena nega.

AB

Mešani mladinski pevski 
zbor Šolskega centra Celje 
se je pod vodstvom zboro-
vodkinje Andreje Ocvirk od 
2. do 7. novembra udeležil 
mednarodnega pevskega 
tekmovanja na Malti. Osvo-
jili so zlato odličje in naziv 
zmagovalec kategorije. To je 
že drugo zlato odličje v letu 
2011, saj so aprila že osvojili 
zlato medaljo na tekmova-
nju v Budimpešti. Z zborom 
sodelujeta tudi baritonist 
Boštjan Korošec, ki skrbi za 
vokalno tehniko, ter korepe-
titorka Mateja Rajh Jager.

Uvodna slovesnost festiva-
la, na katerem je sodelova-
lo petnajst zborov iz osmih 
držav, je bila v Neptunovem 
atriju mestne hiše v Valletti, 
od koder so se pevci v spre-
vodu ob spremljavi pihalnega 

Zlati na Malti

Dijakinje in dijaki Srednje zdravstvene šole Celje pred Evropskim parlamentom v Strasbourgu

Laskavi naziv naj čarovnice je prejela domačinka Amanda Amon, ki je 
žogico z metlo najbolj približala luknji.

Nastopajoči, gostje in sorodniki Angelce Kocman (v sredini)

Glasbeniki na obisku v 
Špesovem domu

orkestra odpravili proti osre-
dnjemu prizorišču. Naslednji 
dan je bilo tekmovanje, ki ga 
je budno spremljalo pet so-
dnikov, priznanih zborovodij 
iz različnih držav. Pevci so se 
udeležili še koncerta za mir 
v čudoviti baročni cerkvi sv. 
Janeza in sodelovali na prija-
teljskih koncertih na različ-
nih lokacijah v mestu. Zelo 
pompozen in nepozaben je 
bil veliki koncert v Medite-
ranskem kulturnem centru, 
kjer so dijaki peli z ostalimi 
petimi zbori ob spremljavi 
malteškega filharmonične-
ga orkestra. Po končanem 
koncertu je pevce zelo raz-
veselilo obvestilo, da bodo 
peli tudi na koncertu ob po-
delitvi nagrad, kajti na njem 
sodelujejo le najboljši zbori v 
svojih kategorijah. Prepevali 

so renesančno, romantično, 
sodobno in seveda slovensko 
ljudsko skladbo ter bili po-
hvaljeni za izbor programa.

Večino časa, ki so ga pre-
živeli na Malti, so porabili 
za vajo ali prepevanje, kljub 
temu pa je ostalo nekaj časa 

za prijetno druženje, zaba-
vo in krajše oglede zname-
nitosti otoka. Veselje ob 
dosežku in vzpodbudne 

misli bodo popotnica za 
nove podvige in koncerte, 
ki sledijo.

MZ
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TERAPEVT SVETUJE

Piše: ALENKA GABROVEC, 
zakonska in družinska 

terapevtka

���NASVETI / ŠTIRINOŽCI���

Če zdajle pomislite, kdo v 
vaši bližini ima razvajene-
ga otroka, bi jih našteli kar 
nekaj. Če bi vas vprašala, 
ali je vaš otrok razvajen, 
bi redko dobila pozitiven 
odgovor, predvsem bi bil 
odvisen od starosti vašega 
otroka. Pa so otroci res tako 
razvajeni? Še boljše vpraša-
nje je, kdo sploh je razvajen 
otrok in kako lahko razva-
jenca sploh »ustvariš«.

Otroka razvajamo takrat, 
ko ga ne vzgajamo. Načinov 
vzgoje je toliko, kot je staršev, 
a za zdrav otrokov razvoj je 
nujno potrebno preizkušanje, 
izzivanje nevarnosti, odpove-
dovanje, jasno spoznavanje 
meja. Ne obstaja imeti »pre-
več rad« ali da bi otroku »pre-
več nudili«, problem ni v ko-
ličini, temveč v načinu, kako 
dajemo in kako izkazujemo 
ljubezen. Varnost je po nava-

Težko bi rekla, da je 
veliko razvajenih otrok, 
je pa veliko otrok, ki so 
žrtve lastnih staršev, ki 
ne znajo ločiti med la-
stnimi željami in željami 
otroka. Razvajen ali ne, 
vsekakor je otrok le žrtev 
odrasle osebe in bi bilo 
treba zato obstojati starše 
in ne otrok.

Mica je sivo-bela muca, stara 4 mesece, prijazna in 
igriva ter sterilizirana.

Razvajen otrok

IŠČEMO TOPEL DOM
V Zonzaniju na vas čakajo muca Mica in 

trije prijazni kužki: Boby, Toby in Ajka.

Uradne ure zavetišča Zonzani: od pone-
deljka do petka od 8. do 16. ure; ogledi psov: 
od ponedeljka do petka od 12. do 16. ure. Te-
lefon: 03/749-06-00; internetni naslov www.
zonzani.si

Bobyja so našli v Žalcu. Star je 12 mesecev, večje 
rasti in prijazen.

Tudi Toby je star leto dni, le da je manjše postave 
in nekoliko plah.

Ajka je 3 mesece stara mešanka, ki so jo našli v 
Celju. Bo srednje rasti.

di zamenjana z odvisnostjo, 
ljubezen pa s posesivnostjo. 
Otrok ob starših nima jasnih 
mej, s tem pa nima varnosti, 
ki jo potrebuje za zrel razvoj. 
Torej razvajen otrok ni tisti, 
ki ima »vse«, ampak le tisti, 
ki dobiva stvari z napačnim 
razlogom, največkrat zaradi 
slabe vesti staršev. Otrok tako 
izkoristi negativno samopo-
dobo staršev in začne mani-
pulirati z njimi in okolico.

Razvajen otrok je zelo 
ranljiv, neodporen, nesamo-
stojen, mehkužen, zasvojen 
z željo po čedalje več pozor-
nosti, nedružaben, netoleran-
ten, zahteven do okolja in zato 
vseskozi razočaran, zamerljiv, 
v skupini ne zmore ustvarjal-

nega sodelovanja, ne zna se 
podrejati skupnim pravilom. 
Ni sposoben vključevanja v 
neko pozitivno, delovno sku-
pinsko dinamiko, nesposoben 
je ustvarjalnega sodelovanja, 
pristne komunikacije. Deluje 
moteče, vendar ne disocialno. 
Vse je le neko postavljanje, na-
videzna dejavnost brez napo-
ra, cilj je le izogibanje naporu 
in pristni komunikaciji. Razo-
čaranja doživlja kot krivice in 
reagira nasilno ali z umikom, 
zapiranjem vase.

Žal se starši razvajenega 
otroka ne znajo ustrezno od-
zvati na izbruhe in čustva, 
kar v otroku razvije čustveno 
otopelost in ni zmožen glo-
bokega čustvovanja. Zatrta je 
tudi ustvarjalnost, saj mu ni 

bilo treba nikoli vlagati napora 
oziroma mu te možnosti niso 
dali, saj so starši takoj nare-
dili tisto, kar je želel sam. Za 
vse poskrbijo drugi in ga za-
virajo pri ustvarjalnosti. Tako 
ne more razviti temeljnega 
bivanjska vprašanja, obliko-
vanja osebnih stališč do vpra-
šanj: Kdo sem in zakaj sem?

Svoboda in odgovornost ter 
ljubezen in sreča ga ne zani-

majo, se mu zdijo brez veze. 
Razvajen otrok ne zmore 
prave ljubezni do sebe in tudi 
ne do drugih. Hvali se s svojo 
svobodo, vendar je popolno-
ma odvisen od drugih, da mu 
zadovoljujejo njegove želje, 
ki jih sam ne pozna dobro. 
Pozornost usmerja v materi-
alni svet in mu je svet vrednot 
tuj. Njegova samopodoba je 
zelo negativna in večino časa 

V soboto prvič 
v Celju Klapa 
Subrenum

Klapa Subrenum že dvanajst let zelo uspešno nastopa po Sloveniji, večinoma 
v Ljubljani in okolici. Pred tremi leti so z razprodano Gallusovo dvorano v 
Cankarjem domu dokazali, da so izjemni glasbeniki. V soboto se bodo prvič 
predstavili tudi v Celju in prepričani so, da bodo navdušili. Njihova gostja bo 
Nuša Derenda, koncert bo v Celjskem domu ob 19. uri.

Zgodba o Klapi Subrenum, katere ime izhaja iz starega naziva za Župo Du-
brovačko, »Sub Brenum«, se je začela davnega leta 1992. Predano delo klape se 
kaže v poustvarjanju najzahtevnejših oblik dalmatinske glasbe, rezultat pa so 
mnoge nagrade in priznanja, ki jo uvrščajo v sam vrh hrvaškega klapskega petja. 
Nastopa na številnih prireditvah na območju dubrovniško-neretvanskega okoliša 
in je nepogrešljiva gostja srečanj klap v Blatu na Korčuli, v Cavtatu, Kaštelih, 
Splitu in drugje. Zadnja leta se večinoma posveča nastopom na Hrvaškem ter 
gostovanjem v Sloveniji, Italiji, Belgiji, Avstriji, Češki in Nemčiji ter povsod zelo 
uspešno predstavlja lepote izvirne dalmatinske in dubrovniške pesmi. Dvakrat 
so tudi uspešno gostovali v ZDA.

Leta 1997 so se člani zasedbe odločili, da v svoj repertoar dodajo inštrumen-
talno spremljavo (mandolino, mandolo, mandolončelo, kitaro in kontrabas). 
Tako nadaljujejo tradicijo in značilne glasbene oblike dubrovniškega območja, 
s tem pa dosegajo še večji ugled v svetu tovrstne glasbe. Večkrat nastopijo tudi 
na hrvaški radioteleviziji, v oddajah, ki predstavljajo in promovirajo hrvaško 
narodno glasbo.

kompenzira s stvarmi, ki se 
kažejo na zunaj. Pomemben 
mu je le videz in bi mu lahko 
pripisali tudi narcisoidnost. 
To je motnja, za katero je 
značilna prezaposlenost s 
samim seboj, zaljubljenost 
v sebe, združena z zelo siro-
mašno zmožnostjo empatije 
in razumevanja drugega, s 
čustveno hladnostjo ter sa-
mopoveličevanjem.
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Patriot, mladinski center Dravinj-
ske doline je v sodelovanju s partnerji 
organiziral revijo svečanih oblačil in 
nakita.

Odlična ideja se je porodila v glavi 
mlade obrtnice Barbare Sajnkar iz Loč. 
Ugotavljala je namreč, da mladi iz Slo-
venskih Konjic in okolice v spomladan-
skem času, ko se začnejo valete, iščejo 
ustrezna oblačila v Celju, Mariboru ali 
celo v tujini. Enako je z nakitom in ure-
ditvijo pričesk. Zato je sklenila, da zbe-

re domače mlade modne oblikovalce 
in predstavi  njihove izdelke na modni 
reviji. Odziv mladih ustvarjalcev je bil 
presenetljivo dober.

Na reviji so se predstavili: BT biro 
izposojevalnica svečanih oblačil Šen-
tjur, Frizerski studio B iz Loč z obli-
kovanjem pričesk, oblikovalki oblačil 
Valentina Jančič in Nina Smogavc in 
oblikovalke nakita Mojca Lipičnik, Tina 
Hren in Lavra Pletikos, ki so po končani 
reviji pokazale svoj nakit na razstavi v 

avli Patriota. Za kulturni del programa 
je s svojim izjemnim vokalom poskrbe-
la Maja Založnik, za plesno vzdušje pa 
Plesno društvo Step by step. Maneken-
ke so bile vse domačinke, prostovoljke, 
ki so se javile same ali pa so pristale na 
povabilo organizatorjev.

Organizatorji so obljubili, da bo mo-
dna revija postala tradicionalna in da se 
bo prihodnje leto na njej predstavilo še 
veliko več mladih ustvarjalcev.

MG

ZDRAVJE – NAŠE 
BOGASTVO

Vprašanje: S soglasjem 
soseda sem na njegovi 
parceli naredil škarpo, ki 
preprečuje poplave tako 
pri meni kot pri njem. Do-
govorila sva se, da bova 
naredila odmero po tem, 
ko bo škarpa gotova. Sedaj 
o odmeri zemljišča noče sli-
šati, čeprav bi jaz nosil vse 
stroške. K izgradnji ni pri-
speval nič. Kaj svetujete?

Odgovor: Čeprav ste s 
soglasjem soseda gradili na 
njegovi nepremičnini, to še 
ne pomeni, da ste s tem pri-
dobili lastninsko pravico na 
tej nepremičnini (ali celo na 
delu parcele). Po sedaj ve-
ljavnih predpisih bi lahko z 
gradnjo pridobili solastnin-
sko pravico na nepremičnini 
le, če bi se tako dogovorila 
s sosedom kot lastnikom. 
V tem primeru bi vi postali 
solastnik celotne parcele do 
idealnega deleža, ne pa iz-
ključni lastnik dela parcele, 
kjer škarpa stoji. Da bi vi po-
stali izključni lastnik samo 
tistega kosa zemljišča, kjer 
ste zgradili škarpo, je treba 
ta del geodetsko odmeriti, 
tako da dobi svojo parcelno 
številko. Po geodetski odmeri 
je treba sestaviti še pogodbo 
in predlagati vpis lastninske 
pravice v zemljiško knjigo. 
V tej smeri sta se tudi dogo-
varjala. Če realizacija tega 
dogovora ne bo mogoča, lah-
ko od soseda terjate vrnitev 

Piše: prim. JANEZ TASIČ,
dr. med., spec. kardiolog

Pogosta genetska okva-
ra na srcu je hipertofična 
kardiomiopatija. Pri tej 
spremembi so stene levega 
prekata nenormalno zade-
beljene. Pri zdravem srcu 
so normalne mere  levega  
prekata med 8 in 10 mm, pri 
športniku in povišanem krv-
nem tlaku so do največ  15 
mm. Pri zdravljenju krvnega 
tlaka in prekinitvi treninga 
se zmanjšajo. Pri genetsko 
pogojeni hipertrofični kardi-
omiopatiji pa so stene srca 
še debelejše in z zdravili ali 
s prekinitvijo aktivnosti ni-
mamo uspeha.

Hipertrofična kardiomio-
patija ni redka okvara. Znake 
debelitve levega srca najdemo 
kar pogosto že pri sistematskih 
pregledih, torej pri ljudeh brez 
težav. Takrat moramo poleg 
elektrokardiograma, ki prvi 
pokaže spremembo v srčni mi-
šici, opraviti tudi ultrazvok srca 
z 2D in 3D tehniko, pogosto pa 
tudi  preiskavo srca z magne-
tno resonanco in CT srca.

Tako se takšne spremembe 
odkrivajo slučajno, drugič so 
vezane na težave, ki se javlja-
jo med naporom, v miru z 
znaki težke sape, z dušenjem 
pri minimalnem naporu ali v 
mirovanju, pogoste so motnje 
ritma, lahko pa je prvi znak 
tudi kolaps ali tragična oblika, 
ko se človek zgrudi mrtev.

V večini primerov, so doka-
zali prenos okvarjenega gena 
s staršev na potomca. Pravilo 
je, da če odkrijemo pri enem 
članu družine genetsko spre-
membo oziroma genetsko po-
gojeno bolezen, obstaja velika 
verjetnost, da bo za podobno 
boleznijo obolel tudi kakšen 
drug član družine.

Med takšne poznane oblike 
bolezni prištevamo različne 
oblike kardiomiopatij. Razne 
prirojene motnje prevajanja 
električnega signala  v srcu 
poznamo kot kanalopatije. 
Med genetske oblike bolezni 
spadajo tudi Marfanov sin-
drom, različne oblike aneuri-
zem in disekcij žil, familiarna 
hiperlipidemija, družinska 
pljučna hipertenzija itd.

Genetika olajšanja 
postavitev 
diagnoze
Vse te bolezni so lahko 

vzrok nenadne smrti, zato je 
zgodnja diagnostika  zelo po-
membna. Verjetnost, da bo po-
tomec zbolel za isto boleznijo, 
je najmanj 50-odstotna. Pojav-
nost teh bolezni s simptomi in 
težavami je zelo heterogena. 
Poznanih je na stotine raz-

Genetsko 
pogojene bolezni 
na srcu

ličnih mutacij. Določitev ge-
netskih sprememb  nam v ta-
kšnih primerih ne samo olajša 
diagnostiko, temveč predvsem 
spremeni prognozo in usodo 
preiskovanca. Pogosta takšna 
zgodnja diagnostika prepreči 
tudi nenadno srčno smrt.

Vendar tudi genetska di-
agnostika ni vsemogočna. 
V približno 20 odstotkih ni 
mogoče postaviti korektne 
povezave sprememb na ge-
nih s simptomi in težavami, 
saj je pogosto prisotna tudi 
debelost, povišan krvni tlak 
itd., torej dejavniki, ki imajo 
že sami po sebi določene di-
menzije ogroženosti.

Ker lahko bolezen posto-
poma napreduje in spreminja 
svojo obliko, je treba redno 
spremljati bolnika in izvide, 
kajti tudi mejne spremembe 
lahko privedejo do nenadne 
smrti. Biopsija srčne mišice, 
elektrofiziološke preiskave, 
vstavljanje srčnega spodbuje-
valca in defibrialtorja niso nič 
kaj redke oblike diagnostike in 
zdravljenja. Srčni spodbujeva-
lec in defibrilator sta rešila že 
marsikatero življenje pri teh 
zelo ogroženih bolnikih.

Kvaliteta življenja takšnega 
bolnika je bistveno drugačna 
kot pa njegovih vrstnikov. 
Vezana je na številne omeji-
tve, na preglede in kontrole z 
različnimi preiskavami, ki so 
tudi invazivne oblike, otro-
štvo se spremeni, igra, šport, 
prehrana, zabava dobijo svoje 
omejitve. Ponavadi je potreb-
no resno sodelovanje staršev 
in vseh sorodnikov, zlasti če 
so tudi med njimi nosilci ge-
netskih sprememb.

Analize so pokazale, da 
zgodnja postavitev natančne 
lokacije spremembe geno-
ma omogoča najcenejše in 
najbolj učinkovito zdravlje-
nje. Zato pričakujemo da bo 
multidisciplinarni pristop, ki 
vključuje kardiologa, biologa 
epidemiologa, informatika in 
psihologa kmalu omogočil, 
da tudi zavarovalnice uvidijo 
priložnost, da znižajo stroške 
teh zahtevnih in komplicira-
nih bolezni.

Nove evropske smernice priporočajo genetsko sveto-
vanje pri kardiomiopatijah in ponavljanje preiskav pri 
sorodnikih v prvem kolenu.  Te preiskave se začnejo 
nekje pri 10. do 12. letih in končajo pri 60. letih saj se 
pričakuje tudi zapoznela izraznost genov. Bolezen se 
tako lahko  pojavi, čeprav je to poredko,  šele po 50. letu 
starosti. Se pa takšne preiskave končajo takoj, ko pri 
sorodnikih genetska sprememba ni potrjena.

MODNI UTRINKI

Mladi oblikovalci navdušili

Odgovor na vprašanje je podan teoretično glede na po-
sredovane podatke in je izključno informativnega značaja. 
Z vsemi okoliščinami in podatki vašega primera nismo 
seznanjeni in ne prevzemamo nobene odgovornosti za 
morebitne nepravilne ali napačne pravne nasvete, nasvet 
pa uporabljate izključno na lastno odgovornost. Za celo-
vito pomoč svetujemo, da se osebno oglasite pri pravnem 
strokovnjaku.

Vprašanja za pravnega strokovnjaka lahko pošljete na 
Novi tednik, Prešernova 19, 3000 Celje ali na elektronski 
naslov tednik@nt-rc.si. Svoje vprašanje lahko sporočite 
tudi v tajništvo uredništva na telefon 4225-154.

PRAV(N)I KORAKI

Škarpa na sosedovi zemlji

vlaganj. Z vašimi vlaganji v 
izgradnjo opornega zidu ste 
namreč njegovo nepremični-
no, ki ostaja njegova last, iz-
boljšali. In pravico imate do 
povračila teh vlaganj, zlasti 
glede na to, da so bila v so-
glasju z lastnikom in kot pra-
vite, so koristna tudi zanj.

Svetujem vam, da se s so-
sedom najprej pogovorite in 
skušate zadevo urediti tako, 
kot je bilo sprva dogovorje-
no. Nič v svojem vprašanju 
namreč ne pojasnite, zakaj 

���NASVETI���

si je sosed premislil in v čem 
je vzrok, da sedaj noče so-
delovati pri odmeri. Mogoče 
bi najprej poskušali z reše-

vanjem problema, ki je pov-
zročil spremembo sosedove 
volje. Pravno je vaš primer 
rešljiv, kot sem vam naka-
zala; če ne drugače, tudi na 
sodišču s tožbo. Vprašanje 
pa je, kako bo to vplivalo na 
vaše medsosedske odnose.

mag. ANITA DOLINŠEK,
pravnica
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UE CELJE

UE LAŠKO

UE MOZIRJE

UE SLOVENSKE KONJICE

UE ŠENTJUR PRI CELJU

UE ŠMARJE PRI JELŠAH

UE VELENJE

UE ŽALEC

���BORZA DELA / INFORMACIJE���

VODNIK
TOREK, 29. 11.

16.00 Glasbena šola Celje
Javni nastop
nastopajo učenci od 4. do 
8. razreda

16.00 Dom sv. Jožefa Celje
Zadoščena pravica
razmišljanja oblikuje 
Janez Zdešar

17.00 Medobčinska splošna 
knjižnica Žalec
Po pravljici diši
pravljična ura z Ireno 
Verbič

17.00 Knjižnica Velenje
Ura pravljic v nemškem 
jeziku

17.00 Dom kulture Velenje
Modna revija za 
maturante

18.00 Kulturnica Velenje
Tone Frelih
Predstavitev knjig Truplo 
ob progi in Usodna laž

18.00 Celjski mladinski center
Kdor jezika špara, kruha 
strada
odprtje razstave

18.00 Knjigarna Antika
Smiljanič&Pušavec: 
Meksikajnarji – Meksiko
predstavitev 3. dela 
slovenskega stripa s 
predstavitvijo obeh avtorjev

18.00 Dom kulture Slovenske 
Konjice
Pregledna razstava
likovna dela, fotografije, 
skulpture, miniature in 
čipke v sliki

19.30 Kulturni center Laško
Slovenija ima talent
komedija; Cafe teater in 
Cankarjev dom; gledališki 
abonma in izven

20.00 Likovni Salon Celje
Andreja Džakušič: 
Zgodbe
videoinstalacija Taktike 
preživetja v okviru razstave 
Pripovedi v nastajanju

SREDA, 30. 11.

9.00 do 18.00 Kulturni center 
Rogaška Slatina
Območno društvo 
invalidov Zgornje 
Posotelje
razstava ročnih del

13.30 Center Zimzelen Topolšica
Bralna čajanka
čajanko izvaja Bernarda 
Lukanc

17.00 Knjižnica pri Mišku 
Knjižku
Pravljična ustvarjalna 
delavnica z Mojco in 
Nado

17.00 Knjižnica Velenje
Ura pravljic
pripoveduje Vesna Gaber 
Podhovnik

18.00 Mladinska knjiga Celje
Zmenek s knjigo
predstavitev nove knjige 
Dušana Jovanoviča

18.00 Knjižnica Rogaška Slatina
Trdobojec
gost boksarski as Dejan 
Zavec

18.00 Splošna knjižnica 
Slovenske Konjice
Pravljični večer za 
odrasle

19.00 Kvartirna hiša Celje
Stari grad Celje
čvekalnica

19.00 Dom sv. Jožefa Celje
Pravoslavne ikone
odprtje razstave; Alimpije 
Košarkoski iz Makedonije 
in Dušana Neškovića iz 
Srbije

19.19 Knjižnica Velenje
Šamanizem med religijo 
in znanostjo
humanistični večer

ČETRTEK, 1. 12.

13.30 Dom za varstvo odraslih 
Velenje
Bralne urice za starejše
bralne urice bo izvajala 
Bernarda Lukanc

16.00 Pokrajinski muzej Celje
Celeia, Cilli, Celje
predstavitev knjige avtorja 
Damirja Žeriča

16.00 Mestna knjižnica Šoštanj
Ura pravljic
pripoveduje Andreja 
Kolenc

17.00 Občinska knjižnica Prebold
Slovesnost ob odprtju 
knjižnice

18.00 Kulturni center Rogaška 
Slatina
Ženska med sanjami in 
resničnostjo
odprtje slikarske razstave 
Marije Nemec

18.00 Osrednja knjižnica Celje
Odprodaja – Preprodaja
knjigi bosta predstavila 
avtorja Matej Šuc in Blaž 
Zgaga

18.00 Muzej premogovništva 
Slovenije
Praznovanje dneva svete 
Barbare

19.00 Krčma TamKoUčiri Celje
Goran Bojčevski
uradna otvoritev 
prazničnega decembra

19.00 Glasbena šola Celje
Tradicionalni novoletni 
koncert pedagogov

19.19 Knjižnica Velenje
Verjemi vase in osvoji 
svet
pogovor s slovensko 
popotnico Benko Pulko bo 
vodila Sonja Bercko

20.00 Celjski mladinski center
Okusi in doživetja 
Slovenije
večer kulinarike in kulture 
s Srednjo šolo za gostinstvo 
in turizem

Spored 29. in 30. 11.
Kinematografi si pridržujejo 
pravico do spremembe pro-
grama.

Winx club – animirani film, 
sinh., 3D
16.55
Footloose – glasbena komedija
16.15
Oropaj bogataša – akcijska ko-
medija
16.05, 18.20, 20.40
Tintin – animirana družinska 
pustolovščina
18.45
Trgovci s časom – triler
21.20
Jutranja zarja: 1. del – domi-
šljijska romantična drama
15.30, 16.30, 18.00, 19.00, 20.30, 
21.30
Nesmrtni – akcijska pustolovšči-
na, 3D
19.20, 21.40
Nesmrtni – akcijska pustolo-
vščina
20.20
Stanje šoka – črna komedija
18.55, 21.00
Le kako ji to uspe?! – komedi-
ja
16.50, 18.50, 20.50
Vesele nogice 2 – animirana 
družinska komedija, 3D
15.00, 17.10
Vesele nogice 2 – animirana 
družinska komedija
16.00, 18.10

TOREK
16.00 Zlati želod – premiera 
kratkega animiranega filma, ki 
je nastal v okviru delavnice Pa 
ne spet risankeeee
SREDA
20.00 80 dni – drama (festival ge-
jevskega in lezbičnega filma)
ČETRTEK
20.00 Bratovščina – drama (fe-
stival gejevskega in lezbičnega 
filma)

ČETRTEK, 1. 12.
17.00 telovadnica OŠ Ljubečna
dobrodelni koncert in praznič-
na tržnica
Izkupiček bodo namenili za šol-
ski sklad, iz katerega pomagajo 
socialno šibkim učencem.
18.00 Dvorana Tri lilije Laško
Varna igra – srečno srce
dobrodelni koncert; izkupiček 
bo namenjen za obnovo in do-
kup igral za OŠ Primoža Trubar-
ja Laško in podružnico Debro; 
cena vstopnic 8 EUR
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���MALI OGLASI / INFORMACIJE���

NOVI TEDNIK

RADIO CELJE

UREDNIŠTVO

AGENCIJA

NAROČITE

IME IN PRIIMEK:

ULICA:

KRAJ:

DATUM ROJSTVA:

Naročam Novi tednik za najmanj 6 mesecev

PODPIS:

NT&RC d.o.o. bo podatke uporabljal samo za potrebe naročniške službe Novega tednika.

NAROČILNICA      NAROČILNICA NAROČILNICA Novi tednik vam dostavimo na 
dom. V prosti prodaji stane torko-
va izdaja 1,10 EUR, petkova 1,30 
EUR. Naročniki plačajo za obe 
izdaji na mesec 8,70 EUR, kar po-
meni, da prihranijo, saj v poprečju 
izide devet številk na mesec.

Dodatni popusti pri plačilu naroč-
nine vnaprej: 7 % pri plačilu za eno 
leto, 3,5 % pri plačilu za pol leta, 
2 % pri plačilu za tri mesece.

PRILOGA TV-OKNO prinaša vsak 
petek 48 barvnih strani televizij-
skega sporeda in zanimivosti iz 
sveta glasbe in zabave.

Ugodnosti za naročnike: brezplačno prejemajo vse posebne izdaje 
Novega tednika, imajo pravico do štirih brezplačnih malih oglasov in 
ene čestitke na Radiu Celje, življenje pa si lahko pocenijo z našo kartico 
ugodnih nakupov.

OB TORKIH – IZ VAŠEGA KRAJA  – OB PETKIH – ZGODBE S CELJSKEGA

Ženitna posredovalnica

Z AU PA N J E
za vse generacije,

brezplačno za ženske do 48 let.

Tel.: 031/836-378
03/5726319

Leopold Orešnik, p.p. 40, Prebold

ODKUP

zlata-srebra
GOTOVINA TAKOJ!!!

ZLATARNA ADAMAS
Trg celjskih knezov 4, 3000 Celje

03/5442-180
Mitja Udovč, s.p., Celje

Umrla je naša upokojena sodelavka

TEREZIJA 
GLUHAK

kuharica v službi za prehrano.

Ohranili jo bomo v lepem spominu.

Splošna bolnišnica Celje

n

StROJI

KUPIM

TRAKTOR Zetor, Imt ali Ursus kupim. Telefon 
041 678-130.� p

POSESt

POSEST

SAMOSTOJNO obstoječi poslovni prostor, 
približno 110 m² (pisarniški prostori) + 
pomožni prostori (klet, kurilnica), naj-
manj 4 parkirišča, v Prožinski vasi, Štore 
(obrtna cona), kompletno obnovljen: el. 
in tel. instalacije, sanitarije, plinski pri-
ključek, samostojno centralno ogrevanje 
(kurilno olje), alarmna naprava, klima, 
prodamo. Možnost koriščenja kot bivalni 
prostor. Brez bremen. Majcen Eurotermi-
nal, d. o. o., Celje. Kontaktna oseba Robi 
Kerš, telefon 041 727-301.� n

StANOVANJE

ODDAM

ZA nizko najemnino oddam v lepi in zdravi 
okolici Celja dvosobno stanovanje z vr-
tom. Več ustno, telefon (03) 5709-088.
� 4643

PRIBLIŽNO 35 m² veliko opremljeno stano-
vanje, 1 km od Zdravilišča Laško, oddam 
v najem. Telefon 070 849-570.� 563

ŽIVALI

PrODAM

PRAŠIČE, mesni tip, težke od 25 do 200 kg, 
ugodno prodam. Možna tudi dostava. 
Telefon 041 655-528.� Š�497

PRAŠIČE, od 180 do 200 kg, krmljene z 
domačo hrano, prodam. Telefon (03) 
5739-391.� 4627

BIKCE in teličke, težke od 130 do 300 kg, 
prodam. Telefon 041 258-318.� 4644

PRAŠIČE, težke približno 40 kg in telico, tež-
ko 600 kg, prodamo. Telefon 5488-158.
� 4647

SVINJO, domače reje, težko približno 200 
kg, prodam. Telefon 031 214-143.� p

KUPIM

KRAVE in telice, suhe in debele, plačilo takoj, 
kupim. Telefon 041 653-286.� Š�488

VSE vrste krav in telic za zakol kupim. Pla-
čilo takoj. Telefon 031 743-351.� 4445

VSE vrste krav in telic, za izvoz, plačilo ta-
koj, odkupujemo. Telefon 040 647-223.
� Š�261

KMEtIJSKI 
PRIDELKI

PrODAM

100 l neškropljene jurke (vino) prodam. 
Cena 0,60 EUR/liter. Telefon (03) 5798-
082.� 4579

KAKOVOSTNO mešano belo vino, letnik 
2010, tudi 2011, možen nakup sortne-
ga mladega vina, prodam. Telefon (03) 
748-3113, 041 585-004.� 4625

NARAVNI cvetlični in kostanjev med prodam. 
Telefon 5774-133.� 4634

OStALO

PrODAM

BUKOVA drva, hlodovina, metrska ali krat-
ko nažagana, na paletah, z dostavo, 
ugodno prodam. Telefon 051 359-555; 
www.drva.info.� p

METRSKA bukova drva, cena 200 EUR/klaf-
tra, po dogovoru možen tudi razrez, cena 
za razrezana drva je 220 EUR, prodam. 
Telefon 031 346-299.� 3886

VISOKO kakovostne bukove brikete Fishner 
in drva iz sušilnice, dostava, prodam. 
Telefon 051 828-683.� n

BUKOVA drva, suha, 55 EUR/m, Celje, okoli-
ca, brezplačna dostava, prodam. Telefon 
041 233-973.� 4488

DVA radiatorja Korado, 160 × 60 cm, pro-
dam. Telefon (03) 5741-484, 031 444-
618.� 4618

DRVA, bukova, hrastova, ugodno prodam. 
Telefon 041 654-729.� Š�522

KUPIM

TRAKTOR, prikolico, trosilec, motokultivator 
in drug stroj ter tovorno, dostavno, teren-
sko vozilo, tudi v okvari, kupim. Telefon 
041 407-130.� 4642

ZAPOSLItEV
IŠČEM delo, razna dela v gradbeništvu: 

izkopi, planiranje, polaganje robnikov, 
tlakovcev in vse ostalo. Telefon 041 654-
729.� Š�522

Z A H VA L A

V 84. letu se je za vedno 
poslovil dragi mož, oče, tast, 

brat, stari ata in pradedek

JOŽEF TERŠEK
iz Tovstega 19 pri Laškem

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom 
in znancem, ki ste ga pospremili k zadnjemu počitku, 
nam stali ob strani ter darovali sveče in cvetje. Hvala 

tudi zdravstvenemu osebju.

Žalujoči vsi njegovi
L�373

Umrl je naš sodelavec

JURIJ 
ZORKO

fotolaborant na radiološkem oddelku

Ohranili ga bomo v lepem spominu.

Splošna bolnišnica Celje

n
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FOTO TEDNA Foto: GrupA

ImAmO DOjENčkA

Še rastejo gobe …
Tone Vodišek iz Trojnega nad Laškim je strasten gobar. 

Pot ga večkrat zanese v bližnji gozd. Tako se je tudi pred 
tednom odpravil vanj na krajši sprehod, saj ni pričakoval, 
da se mu bo v tem poznem in hladnem jesenskem času še 
nasmehnila gobarska sreča. Najprej je zagledal največjo, za 
njo pa še nekaj manjših gob. Z veseljem se je vrnil domov 
in to veselje delil z bližnjimi. Pa gobe tudi …

VM, foto: BARBARA MAČEK

V Pernovem v žalski ob-
čini sta v soboto praznova-
la biserno poroko – 60 let 
zakona Veronika in Franc 
Majer. Obreda civilne in 
cerkvene poroke so opravi-
li žalski župan Janko Kos, 
matičar Henrik Krajnc ter 
župnik v Galiciji Janko 
Cigala.

Veronika se je rodila v 
Pongracu pri Grižah kot 
prva izmed šestih otrok. Ko 
je prišla vojna, je bila pogu-
mna partizanska kurirka, 
pri 14. pa se je že zaposlila v 
rudniku Zabukovica. Po voj-
ni je pri raziskovanju bombe 
izgubila prste na levi roki. 
Pri devetnajstih se je z dru-
žino preselila v Kačji Dol pri 
Podplatu. Še isto leto je spo-

znala Franca Majerja, ki je 
bil drugi med šestimi otroki. 
Tudi on je bil kurir, po vojni 
pa se je izučil za zidarja in 
se zaposlil v Lesni industriji 
Mestinje. Poročila sta se 17. 
novembra l951, naslednje 
leto pa se je rodil njun prvi 
otrok, Majda. Leta 1953 sta 
zgradila svoj dom, kjer se je 
rodil njun sin Vlado.

Življenje je teklo lepo in 
mirno do prelomnega leta 
1961, ko se je moral Franc 
zaradi pešanja vida in slu-
ha invalidsko upokojiti, za 
nameček jim je pogorelo 
gospodarsko poslopje z živi-
no in krmo vred. Takrat sta 
kmetijo prodala in kupila 
drugo v Pernovem. Rodila 
se je hči Melita in družina je 

začela vse znova. Francu se 
je medtem vid zelo poslab-
šal in leta l975 je povsem 
oslepel.

Otroci so odrasli in prva je 
gnezdo zapustila Majda in si 
z možem Ljubom postavila 
hišo blizu doma. Nato se je 
poročil Vlado in domov pri-
peljal ženo Brigito. Zadnja 
je od doma odšla Melita in 
si gnezdo ustvarila v Gali-
ciji. Hčerama sta pomagala 
graditi hiše, z veseljem sta 
pazila na sedem vnukov, 
sedaj pa ju razveseljujejo 
že štirje pravnuki, petega 
bo prinesel Božiček. Kljub 
težkim preizkušnjam sta 
ohranila ljubezen in veselje 
do življenja.

TT

Božičkova oblačila 

Preizkušnje so ju še bolj 
povezale

2. novembra je s svojim prihodom na svet starše in sorodni-
ke razveselil čudovit deček. Presrečna mamica Sabina Kampuš 
in ati Bojan Trupej sta 3330 g težkega in 51 cm velikega princa 
takoj stisnila k sebi in mu izbrala ime Oskar. Takoj je pokazal, 
da je zelo priden dojenček in da mamice in atija ne bo preveč 
jezil. Bosta pa sedaj njuni življenji drugačni, izpopolnjeni.

Muslimansko novo leto, ki ga po vsem svetu imenujejo 
hidžra, se je začelo v soboto ob sončnem zahodu.

Dogodek, ki spominja na Mohamedov odhod iz Meke v 
Medino, so praznovali tudi v islamski skupnosti v Celju. Ob 
tej priložnosti se je celjska muslimanska skupnost predsta-
vila širši javnosti. Mladi in starejši muslimanski verniki so 
predstavili islamsko novo leto z recitiranjem in petjem ilahij 
v slovenskem, bosanskem in arabskem jeziku ter s plesom v 
narodnih nošah.

BJ, foto: GrupA

Praznovali so 
novo leto
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